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V Leskovški župnijski cerkvi blagoslovili venčke
V petek, 29. novembra, je v prostorih veroučne učilnice v 
Leskovcu potekala sedaj že tradicionalna delavnica izdelova
nja adventnih venčkov. Bila je zelo dobro obiskana, saj se je je 
udeležilo 50 otrok.
Otroci so svoje venčke odnesli v cerkev, kjer sta jih na prvo 
adventno nedeljo in na Andraževo nedeljo v Leskovcu blago
slovila leskovški župnik pater Jože Petek in Edi Vajda, nek
danji župnik v Leskovcu. Po končani maši so otroci venčke 
odnesli na svoje domove in z njimi obogatili adventni čas.

Besedilo in foto: DC

Na Andraževo nedeljo v Leskovcu

Dobrodelni Karitasov bazar
etošnji Teden Karitas je potekal od 25. novembra do 1. 

Ldecembra. Pod geslom Dobro iz vsakega srca je vabil k 
sočutju, dobroti in konkretni solidarnosti z ljudmi v stiski. 
Župnijska karitas sv. Vida se je letos odločila za posebno 
obliko zbiranja prepotrebnih sredstev - pripravili so pra
znični adventni bazar v cerkvi sv. Vida in podružnični cer
kvi sv. Družine.

»Naša župnijska karitas ne dobiva nobenih dotacij. Za redno 
poslovanje vedno prosimo za pomoč dobre ljudi. Letos smo si 
omislili tudi adventni bazar. Želimo, da bi nekaj sredstev dobili

Z bogatega adventnega bazarja v cerkvi sv. Družine na Selih

tudi iz prostovoljnih prispevkov na tem bazarju. Zbrana sredstva 
bomo namenili našemu rednemu delovanju,« je povedala Rozika 
Murko, sodelavka videmske Karitas. S pomočjo prizadevnih 
članic in prijateljev Karitasa so izdelali veliko všečnih praznič
nih izdelkov — adventne venčke, voščilnice, jaslice, angelčke, 
rožne vence idr. V veliko pomoč so jim bile tudi članice aktiva 
žena Dolena, ki so se še posebej potrudile. Bogato založena 
bazarja so odprli v nedeljo, 24. novembra, izdelki pa so bili 
na voljo vse do božiča. Verjamemo, da je letošnja akcija uspela 
in da so dobri ljudje po svojih močeh prispevali za lepši jutri 
vseh tistih, ki potrebujejo našo pomoč.

Besedilo in foto: PK
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10. srečanje pevcev in pevk ljudskih pesmi 
ter godcev ljudskih viž

Vljudno vabljeni na srečanje pevcev in pevk, ki bo
v soboto, 18. januarja 2020, ob 18. uri

v vaškem domu Lancova vas.

Vstop je prost.

Glasilo izdaja Občina Videm, Videm pri Ptuju 54, tel.: 761 94 00, e-pošta: info@videm.si. Uredniški odbor: Tatjana Mohorko (odgovorna urednica), 
Marjan Nahberger (namestnik odg. urednice), Petra Krajnc (lektorica), mag. Ivan Božičko, Friderik Likavec, Alojz Čeh, Dejan Tramšek, Tadej Podvršek. 
Oblikovanje in tisk: Vejica, Rado Škrjanec, s. p., Ul. Lackove čete 3, Ptuj, 041 684 910. Na osnovi mnenja Urada Vlade RS za informiranje, št.: 23/90- 

541/96-12, se za glasilo plačuje 8,5-odstotni davek. Glasilo Naš glas je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Urad Vlade RS za informiranje, pod 
zaporedno številko 1332, in razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 356. Glasilo je brezplačno in ga prejmejo gospo
dinjstva v Občini Videm. Fotografija na naslovnici: Črtomir Goznik.
Naklada 2150 kosov.
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Spoštovane občanke in spoštovani občani

Leto 2019 se izteka. Smo v prazničnih dneh, ko 
stisk dlani, objem ah poljub postanejo običajno 
opravilo delovnega vsakdana. Naj bo tako med 
vsemi dobrimi ljudmi. Naj se uresničijo vse dobre 
želje in naj se sovraštvo in zavist spremenita v 
iskreno prijateljstvo.

Sklenili smo prvo leto našega mandata. Veseli me, 
da smo postorili vse, kar smo načrtovali v prora
čunu za leto 2019. Tudi proračun za leto 2020 
smo že sprejeli. Verjamem, da bi morali postori
ti še mnogo več, a žal je želja veliko več, kot je 
denarja. Večina slovenskih občin ima enake teža
ve. Občinam se nalagajo dodatne obveznosti, 
dodatnega denarja pa žal ne prejmemo. Vse to se 
odraža v občinah v zniževanju nujnih investicij.

V nadaljevanju so vam ustvarjalci vsebin naše
ga glasila pripravili pregled opravljenih investi
cij. Skrbimo tudi za družabni, kulturni in športnorekreacijski del življenja naših občanov vseh 
generacij, kar se odraža v množičnosti obiska posameznih prireditev. Takšne vsebine želimo 
nadaljevati in jih dvigniti na še višji nivo.

Naši sodelavci režijskega obrata so poskrbeli, da celotno območje naše občine kaže praznični 
utrip božiča in novega leta. Lepo se je sprehoditi med hišami naših občanov, kjer prav tako 
doživimo pravi praznični utrip božično-novoletnih praznikov. Pridih tekmovalnosti tudi tukaj 
ni odveč.

Drage občanke in dragi občani,
preživite praznične decembrske dni v družbi svojih najdražjih. Blagoslovljen božič in srečno novo 
leto vam želim!

Branko Marinič,
župan Občine Videm
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Svetniki Občine Videm potrdili proračun za leto 
2020 v višini 5,3 mio evrov

Na decembrski seji videmskega občinskega sveta

1 /idemski občinski svet se je na 
V 8. redni decembrski seji sestal 

3. decembra, v ospredju pa je bila 
obravnava predloga proračuna za 
leto 2020 v višini 5,3 milijona evrov. 
Po daljši razpravi in predstavitvi 
amandmajev opozicijskih svetnikov 
je občinski svet novi proračun potrdil 
s 13 glasovi za, dvema proti, eden od 
svetnikov pa se je vzdržal.

Župan Branko Marinič je v uvodu 
povedal, da je bil osnutek proračuna za 
leto 2020 v javni obravnavi, obravna
vala so ga vsa delovna telesa občinskega 
sveta, predlogov iz civilne sfere niso pre
jeli, pet svetnikov pa se je podpisalo pod 
dva amandmaja.
Predlog proračuna je predstavil neko
liko podrobneje, ob tem pa pojasnil, 
da so v predlogu načrtovali dodatnih 
38.200 evrov na postavkah: redno delo
vanje športnih in kulturnih društev 5 
tisoč evrov, društva upokojencev (za 
sekcije kegljačev) 3.200 evrov in KS 
Tržeč dodatnih 20 tisoč evrov ter še 
dodatnih 3 tisoč evrov za vzdrževanje 
športnih igrišč.
Kot je pojasnil župan Marinič, je prora
čun uravnotežen, videmska občina se bo 
v letu 2020 po t. i. 23. členu zadolžila 
za 152.463 evrov, samo za investicije pa 
občina v proračunu za prihodnje leto 
predvideva 1.502.689. Največji prora
čunski zneski so na področju kanaliza
cije: KS Videm 120.000, KS Leskovec 
120.000, KS Pobrežje 45.000, KS Lan
cova vas 110.000 evrov, naselje Štur
movci pet tisoč evrov, dodal pa je še, 
da bo občina med drugim sofinancirala 
tudi male čistilne naprave.
Kar 380.000 evrov je v letu 2020 načr
tovanih sredstev za cestno infrastruk
turo, 235.00 evrov pa za prostorsko 
planiranje. Občina Videm je v osnutku 
proračuna za prihodnje leto za nakup 
zemljišča za dom upokojencev, ki bi ga

gradili v središču Vidma za minoritskim 
domom, rezervirala 185.000 evrov.

OPOZICIJA VLOŽILA DVA 
AMANDMAJA
Razprava o novem proračunu je bila 
pričakovano pestra. Opozicija je predlo
žila dva amandmaja, drugi se je navezo
val na režijski obrat Videm. Podrobneje 
ju je predstavil Brane Kolednik, kasne
je pa se mu je v razpravi pridružil tudi 
Peter Jagarinec. Kolednik se je zahvalil 
za spremembe, ki jih je vodstvo občine 
vneslo v predlog proračuna, ob tem pa 
je bil mnenja, da bi ga lahko še izboljša
li. V amandmaju so predlagali zmanjša
nje sredstev za plače javnih uslužbencev, 
znižanje vrednosti splošne proračun
ske rezerve, sredstva pa bi po njihovem 
porazdelili po postavkah in namenih za 
nekatere manjše investicije.

POJASNILA ŽUPANA
Župan Branko Marinič se je strinjal, 
da predlogi v amandmajih niso slabi, 
in dejal, da to ni dokument, ki bi ga 
zavrgli. »A proračun vsega ne zmore, 
sredstva so omejena. Splošne ocene pro
računa, natančno skoraj vse predlagane 
postavke, so uvrščene v 'novi' proračun, 
zmanjšanje postavke za plače javnih

uslužbencev ni mogoče. Zneska 284.00 
evrov za plače si nismo izmislili na obči
ni, temveč tarifne razrede in plačno 
politiko javnih uslužbencev oblikuje 
država,« je pojasnil Marinič.

BRANKO MARINIČ: »REŽIJSKI 
OBRAT BOMO POSODOBILI 
TAKO ORGANIZACIJSKO KOT 
TUDI TEHNIČNO«
Drugi amandma, ki ga je prav tako 
predstavil Brane Kolednik, se je nave
zoval na delovanje režijskega obrata. 
Župan je pojasnil, da želijo režijski 
obrat organizirati na način, da bo učin
kovit, da bo razpolagal z boljšimi sred
stvi, hkrati pa želijo izboljšati delovne 
pogoje zaposlenih v režijskem bratu.
»Vsi tisti, ki pravite, da ukinjamo režij
ski obrat, da ne vem kaj hudega počne
mo z ljudmi ... To ni res! Zavajate ljudi! 
Režijski obrat želimo posodobiti tako 
organizacijsko kot tudi tehnično. Ko 
govorimo, kje naj bi bil režijski obrat, si 
tega nismo izmislili mi, ampak je bila to 
obveza občine v preteklosti pod drugim 
vodstvom, ko je občina Videm od drža
ve dobila parcelo v industrijski coni in 
se je obvezala, da bo na tej parceli stal 
režijski obrat. V občini hočemo to rea
lizirati, kajti zgodi se nam lahko, da bo
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država želela to zemljo nazaj in jo bomo 
uredili v prvotno stanje,« je bil jasen 
župan Marinič.

NOVE CENE POKOPALIŠKE 
DEJAVNOSTI

Občinski svet je na decembrski seji 
potrdil tudi Predlog cenikov Občine 
Videm za leto 2020. Nekateri občinski 
ceniki ostajajo nespremenjeni, kar nekaj 
sprememb pa je pri ceniku, ki se nave
zuje na pokopališko dejavnost v občini.

VIŠJA POMOČ OB ROJSTVU 
OTROKA - PO NOVEM 250 
EVROV

Občinski svet je soglasno potrdil tudi 
Predlog Pravilnika o enkratni denar
ni pomoči ob rojstvu otroka v Obči
ni Videm. Po novem je v proračun
ski postavki za to načrtovanih 14.500 
evrov, po novem pa denarna pomoč ob

rojstvu otroka znaša 250 evrov. Pravil
nik se bo začel uporabljati za novorojen
ce, rojene od 1. januarja 2020, starši pa 
morajo vlogo oddati najkasneje v šestih 
mesecih od dne otrokovega rojstva

V POGAJANJIH Z DARSOM 
IZTRŽILI BORE MALO

V razpravo o proračunu, nekaterih 
postavkah in drugih aktualnih zadevah 
so se vključili še nekateri drugi svetni
ki, znova pa so odprli tudi razpravo o 
neuspelih pogajanjih z Darsom, ki je 
gradil avtocesto do mejnega prehoda. 
Andrej Rožman je v razpravi izposta
vil, daje sramota, da občina Videm pri 
gradnji avtoceste do Gruškovja dejan
sko ni iztržila niti evra ah pa le drobti
nice. Spomnil je, kdo vse je sodeloval v 
pogajanjih z Darsom, in nadaljeval: »Ko 
se je avtocesta načrtovala in gradila, bi 
morali pritisniti na Dars in zahtevati,

da nam ob avtocesti uredi kompletno 
infrastrukturo. Po koncu gradnje se je 
Dars hvalil, da je prihranil 20 odstotkov 
sredstev pri investiciji. Marsikaj bi lah
ko pridobili na račun avtoceste. Ko smo 
imeli aduta v rokah, pa nismo naredili 
nič.«
Dušan Serdinšek: »Vsi smo dovolj zre
li, da proračun lahko podpremo. Malo 
sem žalosten, da ni poudarka na večjih 
zadevah, da je preveč razdrobljeno. 
Vse, kar smo se dogovorih z Darsom, je 
padlo v vodo. Predlogi so bili dobri, a 
na koncu nismo dobili nič. Nameni so 
bili dobri, vse je razvidno iz zapisnikov, 
ampak nekdo je morda imel kak dogo
vor že prej.«

Besedilo in foto: TM

13. MRLIŠKA VEŽA VIDEM PRI PTUJU IN ZG. LESKOVEC
Naziv Dosedanja cena Nova cena v EUR s 

1.1.2020
Uporaba in čiščenje mrliške veže 52,00 € 57,94 €
Uporaba prostora mrliške veže v 
primeru žare

20,06 € 20,06 €

Letna pristojbina za enojni in žaro 22,50 € 22,50 €
Letna pristojbina za dvojni grob 28,90 € 28,90 €
Letna pristojbina za grobnico 58,20 € 58,20 €
Parcela za prvi pokop za enojni grob 84,60 € 10,00 €
Parcela za prvi pokop v dvojni grob 113,50 € 15,00 €
Parcela za prvi pokop v grobnico 282,80 € 30,00 €
Žarni grob 732,70 € 10,00 €

Franc Drobnič seje upokojil
V
Q e pred koncem leta so zaposleni 
«3v občinski upravi Videm in režij
skem obratu v Gostišču Pal v Vidmu 
pri Ptuju nazdravili z dolgoletnim 
sodelavcem Francem Drobničem, ki 
seje upokojil.

Dvajset let je bil zaposlen v režijskem 
obratu občine Videm, za seboj ima 
dolgo in zanimivo delovno obdobje, 
na katero želi ohraniti le lepe spomine.

Vesel in ponosen je bil, da se je na nje
govo povabilo na druženje ob odhodu v 
pokoj odzvala večina nekdanjih in seda
njih sodelavcev. Vse dobro na novi poti 
in naj mu zdravje dobro služi, pa mu je 
na druženju zaželel tudi župan Branko 
Marinič.

Besedilo in foto: TM

Francu Drobniču želimo vse lepo na jesen 
življenja in naj uživa v penziji.
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Aktualno na področju 
investicij

Spomladi 2020 se bodo nekatera gospodinjstva v Pobrežju že 
lahko priključila na novozgrajeno kanalizacijsko omrežje, ki je 
sredi decembra še v izgradnji.

ditvi prostorov ambulante na novi lokaciji (nekdanja pošta). 
Intenzivno se pridobiva tudi gradbena dokumentacija za 
izgradnjo kanalizacije na območju Lancove vasi. Kjer je bilo 
nujno, smo izvedli še gramoziranje, grediranje cest in gramo- 
ziranje pa se bosta izvajala po končani zimi.

Pri OŠ Leskovec so 17. decembra podrli nekatera drevesa, ki so 
se delno posušila, nekatera pa so predstavljala tudi nevarnost. 
Občina je že naročila zasaditev z novimi drevesi, pred šolo pa 
bodo postavljena tudi nova sodobna igrala.
Foto: TM

Z IZVAJALCI ZIMSKE SLUŽBE POGODBE 
PODPISANE

Podpisane so pogodbe z izvajalci zimske službe, ki bodo poleg 
režijskega obrata poskrbeli za prevoznost cest, ko bodo nasto
pile zimske razmere.

Občinska uprava

K la območju občine Videm je tudi v novembru in 
I M decembru pestro investicijsko dogajanje. Lepo vre
me nam omogoča, da lahko zastavljene projekte izpelje
mo do konca.

V zadnjih dneh novembra je bila končana sanacija plazu v 
Trdobojcih, tako da bo v zimskem času cesta varna za uporab
nike in normalno prevozna. Končan je tudi cestni program v 
vseh osmih krajevnih skupnostih.

Letos jeseni je občina investirala v naložbo v Repiščah, kjer se je 
po dolgih letih prizadevanj tam živečim občanom uresničila velika 
želja. Po hribu v dolžini blizu 500 m je makadamska cesta dobila 
asfaltno prevleko.

KANALIZACIJA POBREŽJE IN LANCOVA VAS 
ODOSMICE

Do konca decembra bo končana izgradnja kanalizacije v nase
lju Pobrežje, tako da bo spomladi 2020 omogočena priključi
tev gospodinjstvom na omrežje.
V Lancovi vasi (od Osmice do avtoceste) je izvedena zamenja
va azbestnih vodovodnih cevi z duktilom, izvaja se kabliranje 
elektro omrežja, prav tako poteka izgradnja kanalizacijskega 
omrežja. Pričakujemo, da bodo zemeljska dela končana še v 
tem mesecu, medtem ko se bo asfaltiranje izvedlo takoj, ko 
bodo vremenske razmere dovolj ugodne.

UREJANJA V VAŠKIH DOMOVIH, JAVNA 
RAZSVETLJAVA, AMBULANTA LESKOVEC

V Doleni, Pobrežju in na Selih se izvajajo dela v vaških domo
vih. Na območju Tržca in Barislovcev je bila dograjena javna 
razsvetljava, do konca leta bo dograjena še na območju Štur
movcev.
Za zdravstveno ambulanto Leskovec urejamo dokumentacijo, 
tako da se lahko v letu 2020 skupaj z ZD Ptuj pristopi k ure
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V KS Tržeč zadovoljni z izvedenimi projekti
pNecember je kot po navadi mesec, ko se potegne črta 
L/pod storjenim v aktualnem letu. S prehojeno potjo v 
letu 2019 so v KS Tržeč zadovoljni. Za letos so načrtova
li in tudi uresničili nekaj manjših projektov, na praktično 
stoodstotno realizacijo investicij pa so lahko v vasici ob 
Polskavi zelo ponosni.

Projekti, ki so bili letos uspešno izpeljani: preplastitev malo- 
nogometnega igrišča v športnem parku, ureditev kleti na 
Djočanovi kmetiji, novogradnja ceste »Kolar«, izgradnja jav
ne razsvetljave pri »Šimenkovih«, odvodnjavanje meteornih 
voda »Šeliga—Kirbiš«, nadaljevanje kanalizacijskega sistema in 
pripadajoče infrastrukture »Okrepčevalnica Osmica—Lancova 
vas«, nabava novega gasilskega avtomobila.
Čeprav so v tekočem letu realizirali vse zastavljene cilje, pa v 
KS Tržeč z Dušanom Serdinškom na čelu že gledajo naprej. 
Tudi v letu, ki prihaja, želijo biti nadvse aktivni in s svojimi 
dejavnostmi krajanom pripomoči h kar najbolj kakovostnemu 
načinu življenja.

Preplastitev igrišča v Športnem parku in dela ob objektu

KS Tržeč želi ob koncu leta vsem krajanom KS Tržeč v miru 
preživete praznike, v letu, ki prihaja, pa uresničitev vseh, tudi 
tistih najmanjših žeja.

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

Iz Krajevne skupnosti Dolena
“nudi zadnje mesece leta v KS Dolena ne mirujemo.

I Nadaljujejo se prostovoljna dela pri adaptaciji doma 
krajanov. V prizidku kuhinje je zgrajena vodovodna, 
toplovodna in elektro napeljava, toplotno izoliran strop, 
obdelana in izolirana fasada prizidka, vgrajena okna in 
vrata ter kupljeni osnovni gospodinjski aparati (štedilnik, 
pečica, napa).

Prav tako v decembru na vgradnjo čaka že nabavljena kerami
ka, kar bo ob pleskarskih delih zaključek gradbenih del za leto 
2019. Za leto 2020, ki prinese še nekaj dodatnih sredstev za 
delovanje in vzdrževanje doma krajanov, ostajajo le še pove
zava s staro kuhinjsko nišo, finalizacija prostora s kuhinjskimi 
elementi in posodobitev sanitarij v pritličju. Tako bo prva faza 
obnove končana.
Nekaj dinamike v delu sveta KS in precej burnih odzivov kra
janov je prineslo tudi pisanje v časniku Štajerski tednik, ki 
govori o lastništvu igrišč ob ribniku Zgornja Pristava. Po usta
novitvi občine Podlehnik in odcepitvi sedaj njej pripadlih KS 
je občina Videm, posledično pa KS Dolena, ostala brez prav
nega lastništva igrišč. Ta so bila v celoti zgrajena in financirana 
iz sredstev občine Videm, in to po odcepitvi občine Podleh
nik. Stekla so sestankovanja in dopisovanja med svetom KS, 
ŠD Zgornja Pristava in občino Videm. V KS so zbrana doku
mentarna gradiva o vlaganjih in podane vse potrebne pobude 
za nadaljnje korake urejanja lastništva in neomejene pravice 
uporabe. Z nadaljnjimi postopki in odzivom matične občine 
bodo krajani redno seznanjeni.

Prav tako je vedno vroča polemika o razporeditvi finančnih 
sredstev v okviru občinskega proračuna. Seveda jih vsi in na 
vseh nivojih občinskih struktur prejmemo premalo. A pole
mika okrog programske sheme proračuna in sprejema pro
računa ima v prvi vrsti mesto na sejah občinskega sveta, na 
katerih se proračun sprejema. Ne sprejemajo ga ne sveti KS 
ne posamezne politične skupine (stranke), ampak le občinski 
svetniki na svojih sejah, ki so javne. Zato dodatna pisanja in 
obračunavanja v časopisu Štajerski tednik niso potrebna. Z 
izpostavljanji posameznih skupin ali celo območij kot petega 
kolesa se ne gre šaliti. Peto kolo ali njega tehnični nadomest
ki so celo pri avtomobilu obvezna oprema in zanjo je treba 
skrbeti in se izogibati ukrepov nadzornih organov. Prispodoba 
pač ...
Ko se osebni ego posameznikov v skupini izgubi, v skupnih 
ciljih ni nikoli potreb stopanja koraka nazaj, da naredimo dva 
koraka naprej. Koalicija občine so občani, živeči v sožitju, in 
ne trmasti osebki, ki ne vidijo in čutijo potreb celote. Ker pri
haja čas proslav in praznovanj, se ob voščilih pomirimo in v 
prihodnje ob omizjih v miru pogovarjajmo in dogovarjajmo. 
Tako bodo seje sveta občine postale konstruktiven element 
napredka, in ne teatralnih nastopov na nivoju slabo igranih 
političnih burk večin ali manjšin.
Blagoslovljen božič in srečno v novem letu vsem krajanom 
in občanom, otrokom pa veselja ob odpiranju daril možicev, 
združenih v dobroti.

FL
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V KS Pobrežje zadovoljni z opravljenim
A ndrej Forstnerič, predsednik KS 

/^Pobrežje, je na kratko pojasnil, 
kaj je bilo postorjenega v letošnjem 
letu, in že podal smernice za nasle
dnje leto.

Uresničena je želja krajanov, ki so pre
dlagali pločnik od podjetja Sveča do 
Sagadinovih, ki je povezan s Ptujem. 
Dokončuje se izgradnja kanalizacije 
Miral—Smigoc, v soboto, 7. decem
bra, pa so začeli obnavljanje kuhinje 
v vaškem domu, v katero je vključena 
celotna zamenjava električne in vodne 
inštalacije ter keramike. Oprema je že 
predvidena v naslednjem proračun
skem obdobju. Prav tako imajo v mislih 
preplastitev vaških povezav (prečjeka) 
Tement—obrtna cona, obnovo stropov

Andrej Forstnerič, predsednik KS Pobrežje

in prezračevanja v vaškem domu in 
izgradnjo kanalizacije Krajnc—Novak.

Želja je tudi, da bi preplastili asfaltno
• ♦ v v "n 1 v ♦igrišče v Pobrežju.
KS je aktivna tudi pri prireditvah — ob 
martinovem, ob pretoku vina v januar
ju, v poletnih mesecih pa pri Igrah brez 
meja. Andrej Forstnerič je tudi pove
dal, da morajo rešiti manjša nesoglasja 
okrog uporabe objekta, ki so ga gradili 
vsi člani društev v KS, seveda s sredstvi 
KS Pobrežje in občine Videm. Zdaj si 
ga lasti kegljaško društvo, ki pa za zdaj 
uradnega statusa še nima. Nedorečeno 
je tudi lastništvo nekaterih »prečjekov« v 
Pobrežju in tudi to bodo sčasoma mora
li rešiti. Sicer pa je predsednik z delo
vanjem društev zadovoljen in upa na 
dobro sodelovanje tudi v prihodnje.

Besedilo in foto: MN

Nove pridobitve za KS Sela
^ vet KS Sela, ki ga vodi predsednik Dejan Tramšek, se je 
«3letos sestal na sedmih rednih sejah. Ob koncu prvega 
leta v novi sestavi se v KS veselijo novih pridobitev, s kate
rimi so izboljšali kakovost življenja občanov v tem delu 
videmske občine.

Letošnje leto je bilo investicijsko naravnano tudi za KS Sela. 
Svetnik in svetnice so že v začetku leta naredili načrt investi
cij, ob koncu leta pa se lahko skupaj s svojimi krajani veseli
jo novih pridobitev. Dolgoletna želja krajanov Barislovcev (za 
cerkvijo) se je končno uresničila. Konec novembra so se začela

Del naselja Barislovci (za cerkvijo) je letos bogatejši za devet sve
tilk javne razsvetljave.

Pri OŠ Sela je dokončana izgradnja pokritega prostora, v katerem 
so zabojniki za smeti.

dela za izgradnjo javne razsvetljave na tem cestnem odseku, 
že čez slab mesec pa je zasvetilo devet svetilk javne razsvetlja
ve. Investicija tako zagotavlja varnost sprehajalcev (peščev), 
med katerimi so tudi otroci, saj poteka na tem cestnem odse
ku tudi šolska pot. Dela je izvedlo podjetje Elektroinštalacije, 
Kaiser Franc, iz Mihovcev.
Ob OS Sela so že dlje časa kazili podobo kraja zabojniki za 
smeti. V svetu KS so se odločili, da uredijo to »vstopno točko« 
v kraj Sela. Podali so predlog, da se ti zabojniki pokrijejo. V 
začetku decembra je bila tako dokončana izgradnja pokrite
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ga prostora za zabojnike. Dela je izvedlo podjetje Petrovič iz 
Kidričevega.
V letošnjem delu so nadaljevali tudi obnovo kulturne dvora
ne. Sredstva so namenili ojačitvi strešne konstrukcije, popra
vilu dela ostrešja, prav tako so na novo polakirali oder v dvo
rani. Delaje izvedlo podjetje Montapal, vzdrževanje objektov, 
iz Apač.

NAČRT INVESTICIJ ZA 2020
Svetniki so na zadnji, decembrski seji potrdili tudi načrt inve
sticij za prihajajoče leto. Nabaviti nameravajo štiri komplete

gasilskih miz in klopi, pri h. št. 36 (pri Korparju) bodo posta
vili oglasno tablo, na predlog aktiva žena Sela pa bodo pri 
vhodu v dvorano KD Sela postavili dve koriti za rože. Potrdili 
so tudi nakup prenosnega zvočnika z mikrofonom, saj se na 
bolj odročnih prireditvenih prostorih pojavlja problem glede 
ozvočenja. Prav tako so potrdili sklep, da se pri asfaltnem igri
šču uredi dodatna ponikalnica meteornih voda. V načrt inve
sticij za prihajajoče leto so zapisali tudi dokončno ureditev 
avtobusnega postajališča v Trnovcu s postajališčem za kolesarje 
in nadaljevanje obnove kulturne dvorane.

Besedilo in foto: PK

POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovani občanke in občani Občine Videm
Vse daljše noči nakazujejo, da se leto 2019 bliža h koncu. Bli
ža se čas, ko nekoliko več kot običajno premišljujemo o dogod
kih in aktivnostih iztekajočega se leta, in hkrati čas, ko v gla
vah že snujemo cilje in aktivnosti leta, ki prihaja.

V Državnem zboru so leto 2019 zaznamovale predvsem 
nenehne napetosti znotraj koalicijskih strank z levico. Različ
ni pogledi na posamezne tematike, nesoglasja in medsebojna 
obračunavanja so se kazala skozi vse leto. Obžalujem, da koa
licija ni podprla številnih, za državljane dobrih predlogov, ki 
smo jih predlagali v SDS, kot so zvišanje najnižjih invalidskih 
pokojnin, višje razbremenitve plač z dohodnino, nižje stopnje 
DDV, resolucija o digitalni preobrazbi Slovenije, Zakon o slo
venskem demografskem skladu, več predlogov o boljši zaščiti 
južne meje pred ilegalnimi prehodi, stanovanjske jamstvene 
sheme, s katerimi bi pomagali mladim pri dostopu do stano
vanj in izničili ukrep Banke Slovenije glede zaostritve pri pri
dobivanju kreditov, itn.
Veseli pa me, da se nam je vsaj nekajkrat uspelo poenotiti in 
smo skupno podprli dobre predloge, kot sta neobdavčitev 
regresa, kar je posledično že v tem letu pomenilo višji regres za 
vse, in brezplačni medkrajevni javni potniški prevoz za upo
kojence invalide, športnike in vojne veterane od julija 2020 
naprej.
Veliko je bilo razprav na temo dostopnosti storitev socialnega 
varstva, domov za ostarele, kjer je stanje resnično kritično, zla
sti ob trendu staranja prebivalstva. Okoli 11.000 državljanov 
bi ta trenutek nujno potrebovalo sprejem v domove za starej
še, vendar ni prostih mest. Za kar 89 % starejših pa država 
sploh nima podatka, ah in koliko pomoči bi dejansko potre
bovali. Žal je v proračunu za 2020 zagotovljenih zgolj 5 mio 
evrov sredstev za to področje, kar ni dovolj niti za izgradnjo 
enega samega doma za ostarele.
V jesenskih mesecih so se skokovito povečali ilegalni prehodi 
južne meje čez območje Haloz. Le v septembru je bilo zave
denih okoli 500 ilegalnih prehodov čez naše območje, kar je 
izjemno veliko. Številni ilegalni prehodi potrjujejo dejstvo,

da južna meja ni ustrezno zavarovana ter da za varnost ljudi 
in njihovega premoženja ni ustrezno poskrbljeno. Vlada pa se 
bolj kot z varovanjem južne meje ukvarja z vaškimi stražami, 
ki so nastale kot odziv na slabo in neustrezno varovanje s stra
ni državnih institucij.
V oktobru in novembru se je največ razprav in aktivnosti v 
Državnem zboru vrtelo okoli proračuna za 2020 in 2021 ter 
vzporednih proračunskih dokumentov. V prihajajočih pro
računih imamo rekordno visoke prihodke, v višini skoraj 11 
milijard evrov, in nekoliko nižje, a prav tako rekordno viso
ke odhodke. V primerjavi z letom 2014 bo v letu 2020 kar 
2,5 milijarde več davčnih prihodkov, vendar bo za investici
je namenjenih le 80 milijonov več, kot je bilo v letu 2014. 
To kaže na dejstvo, da proračun ni niti najmanj razvojno 
naravnan, temveč je vse bolj namenjen vzdrževanju socialne
ga miru. Še vedno imamo izjemno visok javni dolg, kar 32 
milijard evrov, kar posledično pomeni, da bomo v letu 2020 
plačali več kot 750 milijonov evrov zgolj za obresti.
Tudi tokrat sem vložila amandmaja k proračunu, s katerim 
sem želela območju Haloz zagotoviti v vsakem proračunskem 
letu 5 mio evrov sredstev za razvoj iz izkoristka potenciala, ki 
ga imamo. Žal pri tem nisem bila uspešna. Koalicijski aparat 
amandmaja žal ni podprl. Na državni ravni je veliko obljub,
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nenehnih ustanovitev raznih delovnih skupin, konkretnih 
akcij pa premalo. Tudi tokrat Vlada obljublja, da bo ustano
vila delovno skupino, ki bo pripravila ukrepe za problemska 
obmejna območja, kamor spadajo tudi Haloze. Žal pa za to 
nima zagotovljenih sredstev. Skladen regionalni razvoj v Slo
veniji je tako zgolj mrtva črka na papirju.
Resnično sem bila vesela, ko smo na matičnem odboru za 
finance pri Zakonu o izvrševanju proračuna potrdili amand
ma, ki smo ga pripravili v SDS in NSi, ter dvignili povprečni
ne za občine za 70 evrov po občanu. Žal pa se je pri sprejemu 
zakona na plenarnem zasedanju zgodilo nasprotno. Stranke 
LMS, SMC, SD, Desus, SAB so predlagale znižanje na nivo, 
kot ga je predlagala Vlada. Pri glasovanju so jim pomagali še 
Jelinčičevi SNS in naš amandma o dvigu povprečnin je bil 
izničen. Sledila sta veto Državnega sveta in ponovno glasova
nje, ki pa žal ni preneslo sprememb. Žal se večina poslancev

ne zaveda, da so tudi občani. Niti se ne zavedajo dejstva, da so 
gonilo razvoja na podeželju prav lokalne skupnosti, na katere 
država prenaša številne obveznosti, iz leta v leto pa jim zago
tovi manj sredstev, kar posledično pomeni, da občinam ostaja 
vse manj sredstev za investicije.
Spoštovani,
smo v prazničnem času, zato uživajte v številnih prireditvah, 
ob druženju s prijatelji in sorodniki, predvsem pa si vzemite 
čas zase in za svoje najožje družinske člane. Naj bo čas, ki je 
pred nami, čas notranje sreče in miru.
Želim vam blagoslovljene božične praznike ter ponosno prazno
vanje dneva samostojnosti in enotnosti. Leto 2020 naj vam pri
nese zdravja, uspeha, družinske sreče ter moči in poguma za dose
go zastavljenih ciljev.

Suzana Lep Šimenko,
poslanka v Državnem zboru RS

Državni prazniki in dela prosti dnevi
prazniki v Republiki Sloveniji so dela prosti dnevi, razen 

praznikov dan Primoža Trubarja, združitev prekmur
skih Slovencev z matičnim narodom, vrnitev Primorske 
k matični domovini, dan suverenosti in dan Rudolfa Mai
stra.

Državni prazniki
1. in 2. januar: novo leto
8. februar: Prešernov dan, slovenski kulturni praznik
27- april: dan ttpora proti okupatorju
1. in 2. maj: praznik dela
8. junij: dan Primoža Trubarja
25- junij: dan državnosti
17- avgust: združitev prekmurskih Slovencev z matičnim naro

dom
15- september: vrnitev Primorske k matični domovini
25- oktober: dan suverenosti
1. november: dan spomina na mrtve
23- november: dan Rudolfa Maistra
26. december: dan samostojnosti in enotnosti

Drugi dela prosti dnevi
velikonočna nedelja, velikonočni ponedeljek
binkoštna nedelja: binkošti
15. avgust: Marijino vnebovzetje
31. oktober: dan reformacije
25. december: božič

IZOBEŠANJE ZASTAVE REPUBLIKE SLOVENIJE 
OB PRAZNIKIH

Zakon o grbu, zastavi in himni Republike Slovenije ter o slo
venski narodni zastavi določa, da se zastava Republike Slove
nije izobeša ob praznikih v Republiki Sloveniji:

8. februarja, na Prešernov dan, slovenski kulturni praznik, 
27. aprila, na dan upora proti okupatorju,
1. in 2. maja, na praznik dela,
25. junija, na dan državnosti,
26. decembra, na dan samostojnosti.

ZASTAVA REPUBLIKE SLOVENIJE SE NA 
OBMOČJU OBČINE IZOBEŠA TUDI V DNEH 
PRAZNIKA OBČINE VIDEM

Zastava se izobesi na poslopjih, v katerih so uradni prostori 
državnih organov in organov lokalnih skupnosti, lahko pa 
tudi na drugih javnih objektih, stanovanjskih hišah ter na 
drugih primernih krajih. Zastava je izobešena ves čas prazni
kov. Poleg zastave Republike Slovenije je lahko izobešena tudi 
slovenska narodna zastava. Na območjih, kjer živita italijan
ska in madžarska narodna skupnost, je izobešena tudi zastava 
narodne skupnosti.

Z Zakonom o grbu, zastavi in himni Republike Slovenije ter 
o slovenski narodni zastavi so bili za praznike proglašeni še:
8. junij: dan Primoža Trubarja,
17- avgust: združitev prekmurskih Slovencev z matičnim naro

dom,
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15. september: vrnitev Primorske k matični domovini,
25■ oktober: dan suverenosti,
23■ november: dan Rudolfa Maistra.

Pravila izobešanja zastave Republike Slovenije ob teh prazni
kih prav tako smiselno postavljajo določbe Zakona o grbu, 
zastavi in himni Republike Slovenije ter o slovenski narodni 
zastavi, kar pomeni, da se zastava lahko izobesi.

(Vir: www.gov.si)

Vavčerji - spodbude malih vrednosti
Qlovenski podjetniški sklad je 
«322. novembra 2019 v Uradnem 
listu RS (št. 69/2019) in na svoji sple
tni strani objavil nov javni poziv za 
»Vavčer za prenos lastništva«.

Namen in cilj vavčerja je spodbuditi 
MSP iz tega javnega poziva k izvedbi 
aktivnosti za pripravo in izvedbo pre
nosa lastništva z namenom, da se ohra
nijo delovna mesta, da poslovni subjekt 
posluje naprej in se poveča njegova kon
kurenčnost, dodana vrednost oz. pri
hodki od prodaje. Prenos lastništva po 
tem javnem pozivu pomeni bodisi pre
nos oziroma prodajo večinskega poslov
nega deleža v kapitalski družbi bodisi 
prenos podjetja (samostojnega podjetni
ka) na podjetnika prevzemnika v skladu 
z 72. a členom ZGD-1.

S P O
I SLOVENSKA 

J POSLOVNA 

I TOČKA
9 REPUBLIKA SLOVENI jA EVROPSKA UNIJA

Ivtomi IflAt I* 
HtttlOMAUM KUZVOI

Kateri so upravičeni stroški pri vavčerju 
za prenos lastništva?
— sklop aktivnosti: stroški aktivnosti, 

vezani na pripravo prijavitelja na pre
nos lastništva;

— sklop aktivnosti: stroški aktivnosti, 
vezani na izvedbo prenosa lastništva;

— sklop aktivnosti: stroški aktivnosti, 
vezani na dvig kompetenc prevzemni
ka družinskega podjetja.

Višina upravičenih stroškov: min. 
500,00 EUR za posamezen sklop aktiv
nosti, maks. 3.000,00 EUR za posame
zni sklop aktivnosti oz. za vse tri aktiv
nosti skupaj maks. 9.000,00 EUR. 
Trenutno je objavljenih že 13 vavčerskih 
pozivov: Vavčer za certifikate kakovosti,

Vavčer za zaščito intelektualne lastnine, 
Vavčer za tržne raziskave tujih trgov, 
Vavčer za udeležbe na mednarodnih 
forumih, Vavčer za udeležbo v gospo
darskih delegacijah v tujino, Vavčer 
za skupinske predstavitve slovenskega 
gospodarstva na sejmih v tujini, Vavčer 
za dvig digitalnih kompetenc, Vavčer za 
digitalni marketing, Vavčer za pripravo 
digitalne strategije, Vavčer za kibernet
sko varnost, Vavčer za statusno preobli
kovanje družb, javni poziv za Vavčer za 
uvajanje poslovne odličnosti po modelu 
EFQM, Vavčer za prenos lastništva. 
Vloge se lahko oddajo samo elektronsko 
prek spletnega portala (e-portal).

Podrobnejšo razlago, kako izobešamo, kdaj izobešamo, o 
kodeksu ravnanja, nekaj zgodovine in zakonodaje, ki ure
ja področje izobešanja zastave, si lahko preberete na sple
tnem naslovu https://www.izobesi-zastavo.si/.

Občinska uprava

Videm bogatejši za novo pekarno družine Arnečič
HNnižina Arnečič iz Slatine pri Cir- 
Lzkulanah Konec je 26. oktobra 
odprla pekarno v prostorih pri Bošku 
(Boškotu) v Vidmu pri Ptuju. Arne- 
čičevi se s peko kruha ukvarjajo že 
dobro četrtletje, ko so dnevno peko 
začeli v domačem kraju, potem pa so 
se povezali z večjimi trgovskimi veri
gami in morali so se širiti. Letos so na 
Ptuju prevzeli prodajalno Presta, zdaj 
pa so s svojo ponudbo navzoči še v 
centru videmske občine - v prodajal
ni Presta premium. Direktor Darjan Arnečič z ženo pred proda

jalno Presta v Vidmu

Darjan Arnečič, ki je v pekarskem poslu 
že od petnajstega leta, je hvaležen mami 
Blanki, da ga je pritegnila k temu. Tudi 
sam se je izučil za poklic peka, nato pa 
nadaljeval šolanje. Pri Arnečičevih ne 
pečejo samo kruha, ampak tudi domače 
piškote, brez haloške gibanice pa, tako 
Darjan, ni pekarne.
Najprej so na Ptuju prevzeli prodajalno 
Presta. Nato je padla odločitev za še eno 
in lokacija v Vidmu se jim je zdela naj
bolj primerna. Trenutno zaposlujejo 11 
ljudi, na kar so zelo ponosni, v januarju 
ali februarju pa se s porodniškega dopu-
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sta vrača Darjanova žena. Obljubljajo, da bodo takrat ponud
bo razširili še s slaščičarskimi proizvodi in peko tort po naro
čilu.
Ce vas pot zanese v Videm ali ste domačin, potem je že prav, 
da veste, kako poslujejo. Na voljo so vam od ponedeljka do 
sobote od 5.30 do 18.30, v nedeljo pa od 7.30 do 11.30, 
medtem ko imajo za praznike zaprto. Veseli bodo vašega obi
ska in upajo, da jim zaupate svoje želje ob različnih priložno
stih, saj jih bodo z velikim veseljem strokovno uresničili.

Besedilo in foto: MN

Lastniki z zaposlenimi

Podnebna konferenca v Madridu dovolj ambiciozna?
1 /Madridu je med 2. in 13. decem- 
V brom potekala konferenca 
pogodbenic Okvirne konvencije ZN o 
podnebnih spremembah (UNFCCC). 
Na njej so se pogajalci poskušali 
dokončno dogovoriti in oblikovati 
metode za spremljanje ter poročanja 
o doseganju okoljskih ciljev v posa
mezni državi pogodbenici.

Žal je bilo ves čas konference med raz
pravljavci čutiti neizrečeno misel, »kdo 
je kriv, kdo mora več prispevati«, toda 
absolutne resnice o krivdi ni. Prej ko 
bodo politični odločevale! dojeli, da gre 
za preživetje na planetu, ne pa za neo
mejeno gospodarsko rast, prej se bodo 
sposobni dogovoriti za okoljsko vzdr
žni razvoj, s tem pa manjšo družbeno in

civilizacijsko katastrofo.

SLOVENIJA IN OKOLJSKA 
VZDRŽNOST
Slovenska vlada se ni pridružila postpa- 
riški vznesenosti svetovnih voditeljev z 
zavezami, da bo investicijske in razvoj
ne odločitve v prihodnje presojala sko
zi prizmo podnebne odgovornosti in 
prehoda v trajnostno družbo. Niče
sar nismo slišali o skrbi za dolgoročno 
blaginjo prebivalcev Slovenije z učin
kovitim prilagajanjem na podnebne 
spremembe niti o gospodarskih prilo
žnostih, ki izhajajo iz strateškega sona
ravnega kapitala naše države. To je vehe
menten primer zamujene politične pri
ložnosti. Proaktivna in odgovorna poli
tika, s katero država ne bi samo povečala

svojih gospodarskih priložnosti, temveč 
tudi pridobila mednarodni ugled kot 
zanesljiva in dosledna članica globalne 
skupnosti.

NAMESTO ZAKLJUČKA
Postaviti človeštvo pred nalogo, naj 
poskrbi za svoje dolgoročno preživetje, 
je logično. Hkrati postaviti pogoj, da to 
lahko naredi samo skupaj, kot celota, je 
kozmična duhovitost. Obvarovati pod
nebni sistem, ki bo omogočal življenje 
tudi zanamcem, je ena od takšnih nalog, 
ki jo lahko rešimo samo skupaj in ki 
zahteva relativno hiter preskok globalne 
zavesti na povsem novo, na koristi sku
pnosti orientirano raven.

Mag. Ivan Božičko

SMS - Zeleni Evrope LO Videm
Za nami je prvo leto po lokalnih volitvah, na katerih so nam 
volivci zaupali več kot 650 glasov, kar je pomenilo štiri sve
tniške mandate od 17 v občinskem svetu (Brane Kolednik, 
Dušan Serdinšek, Peter Jagarinec in Darko Jerenec). Tako smo 
postali druga najuspešnejša stranka na volitvah.
Ker menimo, da na lokalnem nivoju ni prostora za politič
ne igrice, smo na podlagi volilnega rezultata, svojih izkušenj, 
znanja, poznavanja lokalne problematike stranki SDS in župa
nu ponudili svojo pomoč in sodelovanje, vendar nas ti niso 
sprejeli v svojo koalicijo. Menimo, da je to bila nerazumna 
poteza. Tako sedaj skupaj s stranko Desus tvorimo opozicijo. 
Zavedamo se, da je marsikoga naš rezultat na volitvah tako za

SMS
|Ujk STRANKA MLADIH

7WM ZELENI EVROPE

»Storite, kar morate — s tem, kar imate, in pojdite v smeri, 
kjer ni utrjenih poti, da lahko tam pustite sledi.«

Želimo vam, da bo leto 2020 pot dobre volje, 
ljubezni, vztrajnosti in zdravja.

SMS — Zeleni Evrope LO Videm
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župana, kjer je kandidiral naš kandidat Brane Kolednik, kot 
za občinski svet presenetil. Le nas ne, saj smo si svoj uspeh 
in razpoznavnost v 18 letih pridobili z delom in aktivnostmi 
za celovitejši razvoj naše občine. Tako bomo delovali tudi v 
prihodnje.
Tako kot vedno smo tudi v zadnjem letu na sejah občinskega 
sveta zelo aktivni s svojimi predlogi, pobudami in idejami, kar 
lahko občani spremljajo prek posnetkov sej na lokalni televizi
ji. Naš namen ni, da bi zavirali razvoj občine, saj smo se poda
li na volitve, da bi po svojih najboljših močeh pripomogli k 
skupnemu razvoju občine. Ker pa kot »opozicijski« svetniki v 
tem mandatu nismo nikoli povabljeni k skupnemu oblikova
nju razvojnih načrtov in ne k pripravi proračuna, lahko svoje 
ideje in predloge podajamo le prek amandmajev oziroma na 
sejah občinskega sveta, vendar smo s strani koalicijskih svetni

kov vedno preglasovani.
Verjamemo, da se naši predlogi zdijo marsikomu nerealni, 
vendar mi verjamemo vanje in v njihovo realizacijo, saj smo 
do sedaj že večkrat dokazali, da to, kar obljubimo, tudi nare
dimo.
Ob koncu leta se še enkrat zahvaljujemo vsem občanom za 
izkazano zaupanje in hkrati obljubljamo, da se bomo še naprej 
po svojih najboljših močeh zavzemali za celovit napredek in 
razvoj občine Videm.
Ob prihajajočem dnevu samostojnosti in enotnosti ter božič- 
no-novoletnih praznikih želimo vsem občanom obilo miru, 
sreče in veselja. V letu 2020 pa veliko dobre volje, ljubezni, 
vztrajnosti in zdravja.

SMS — Zeleni Evrope LO Videm

Svetniki svetniške skupine Slovenske demokrat- 
ske stranke smo v preteklem mesecu intenziv
no sodelovali pri oblikovanju proračuna Občine 

Videm za leto 2020. Skupaj z občinsko upravo in drugimi 
svetniki smo se trudili oblikovati proračun, ki bo v največji 
možni meri omogočal razvoj celotne Občine Videm. Proračun 
smo skupaj s svetniki občinskega sveta Občine Videm potrdili 
na 8. redni seji 3. decembra 2019.
Na decembrski seji smo obravnavah tudi predlog Pravilnika 
o enkratni denarni pomoči ob rojstvu otroka. Predlog smo v 
predlagani obliki potrdili, kar pomeni, da bo višina enkratne 
denarne pomoči ob rojstvu otroka za občane Občine Videm 
znašala 250 EUR.
Vsem, elanom in simpatizerjem se zahvaljujemo za podporo v 
iztekajočem se letu in vam želimo vse lepo v letu, ki prihaja. Vese
limo se izzivov, ki nas čakajo v letu 2020.

Katja Svenšek,
vodja svetniške skupine

v
Spoštovani občanke in občani občine ‘Videm!

Naj vas v prazničnem času obkrožajo Ce najCepše misLi in želje.
Naj bodo mu, ljubezen iti vese je vedno z vami 
Čudovit (Božič in ponosno praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti 
‘Vletu 2020 naj bo z vami zdravje, uspeh in družinska sreča.

SDS

SLS.
S to venska l|Uda*e aironkp

Končujemo leto, ki je bilo za SLS izpolnjeno s številnimi 
dogodki. Doživljali smo trenutke razočaranja ob neuspe
hih in trenutke veselja ob uspehih in dogodkih, ki so nas 
povezali in nas navdajajo z optimizmom, da upravičeno 

samozavestno stopamo v čas, ki je pred nami. 
Preživite miren božič v krogu vam najbližjih, s ponosom 
se dan kasneje spomnite osamosvajanja naše države, nato 

pa pogumno stopite v 2020.

OO SLS Videm

Slovenska ljudska stranka je v jesenski del vstopila zelo veselo, 
saj je imela v oktobru kostanjev piknik, ki se ga je udeležilo 
veliko število članov stranke. Aktivno smo sodelovali na vseh 
občinskih prireditvah in smo se jih tudi udeležili.
Ves čas si je stranka SLS prizadevala za hitrejši razvoj na vseh 
področjih. V jeseni smo kot koalicijska stranka sodelovali 
pri oblikovanju proračuna. Menimo, da je proračun narejen 
dobro, saj je naravnan v enakomerno razvijanje občine. Veli
ko je v njem še rezerv, tega se zavedamo, ampak da lahko 
takoj po novem letu začnemo delati, je potrebna proračunska 
potrditev. V letu 2020 se bodo še dogajale spremembe glede 
proračuna, tako da mislimo, da če smo kaj izpustili, bomo to 
poskušali narediti čez leto. Pri nekaterih stvareh se nismo stri
njali, sploh pri krčenju proračunskih sredstev športnim dru
štvom. Dosegli smo, da se je športnikom vrnil denar, saj se 
zavedamo, da denarja ne smemo odvzemati društvom, ki se 
ukvarjajo z vzgojo najmlajših in z njimi pridno trenirajo.
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Veliko je bilo uspešno končanih projektov in tudi v priho
dnje smo v SLS pripravljeni sodelovati pri razvoju naše obči
ne. Interesna zveza Haloz (IZHA) je projekt, ki ga bomo še 
naprej zagovarjali. Želimo si, da se v prihodnjem letu uresni
či. Želimo tudi doseči, da se čim hitreje uredita kanalizacija 
na območjih Lancova vas, Sela in Leskovec ter protipoplav
na zaščita reke Polskava, brez katere je onemogočena gradnja 
novih domov na tem območju. Veliko smo si tudi prizadeva

li za gradnjo doma upokojencev v Vidmu. Gradnja se nam 
izmika zaradi državne filozofije, ki ne omogoča gradnje novih 
domov, čeprav vemo, da je veliko povpraševanje in da veliko 
upokojencev potrebuje pomoč. Upamo, da bo država spregle
dala in bo spremenila zakonodajo. Menimo, da je zelo slaba in 
ne omogoča novih gradenj. Se naprej se bomo z vsemi močni 
trudili za našo Občino Videm.

OO SLS Videm

N.Si
Veliko sreče in lepih sanj naj vam prinese božični dan.

Spoštovani člani, simpatizerji in Novo leto naj zaživi brez solza in skrbi.
občani Občine Videm, Vse, kar upate, naj se vam izpolni.

želimo vam vesele božične praznike Vse, kar iščete, naj se vam odkrije.
in srečno novo leto. Vse, kar v srcu čutite, naj se vam v osebno srečo zlije.

Vesel božič in srečno novo leto 2020 vam želi
OO DeSUS Videm

OO NSi Videm

Jesensko druženje članov in simpatizerjev SDS
Z^bčinski odbor Slovenske demokratske stranke Videm 
VVpri Ptuju je v nedeljo, 20. oktobra, pripravil že 4. tra
dicionalni jesenski piknik v Pobrežju. Udeležilo se ga je 
okrog 100 občank in občanov.

Srečanje je potekalo v veselem, predvsem pa v sproščenem 
druženju. Na jesenskem druženju je bil prisoten tudi župan 
občine Videm Branko Marinič, ob njem pa tudi direktor

GLASBENA DOMIŠLJIJA

Glasba navdihuje 
in izpopolnjuje.
Glasba je vesela, 

včasih pa ne dela.
Potok glasbe je vesel, 

potem je ponorel.
Včasih noter padeš, 

včasih se ujameš.
Glasba je misel, 
to pa je zamisel, 
ki ima smisel.

Dora Vinko, 5. a

Člani in simpatizerji stranke SDS, videmskega občinskega odbora, 
na jesenskem druženju v Pobrežju. Foto: Suzana Lep Šimenko

občinske uprave Videm Mirko Šimenko. Zbrane je najprej 
nagovorila predsednica OO SDS Videm pri Ptuju in držav
nozborska poslanka, domačinka Suzana Lep Šimenko. V svo
jem nagovoru je poudarila namen druženja in na kratko opi
sala trenutno stanje v Sloveniji. V nagovoru se ji je pridružil 
tudi videmski župan Branko Marinič in opisal svojo skoraj 
enoletno župansko pot ter svojo vizijo boljšega razvoja občine 
Videm. Za prijetno druženje, ki je trajalo do večernih ur, so z 
dobrotami poskrbeli članice in članice občinskega odbora.

AČ
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Jesenske aktivnosti stranke DeSUS

Stran 15 __

Člani občinskega odbora DeSUS Videm 
so se v zgodnjem jesenskem času odpra
vili na strokovno ekskurzijo v najstarej
šo kartuzijo v Srednji Evropi — Žičko 
kartuzijo. Ob strokovnem vodenju so 
se seznanili z zgodovinskim pomenom 
kartuzije in kartuzijanov na duhovno in 
kulturno rast v takratni Evropi. Pot jih 
je nato vodila v Slovenske Konjice, kjer 
so si ogledali Mestni in Stari trg ter obi
skali cerkev sv. Jurija.
Svetniška skupina stranke DeSUS se je 
aktivno vključila v razpravo o osnutku 
proračuna Občine Videm za poslovno 
leto 2020, s poudarkom na oblikovanju 
proračuna tako, da bo generiral enako
merni razvoj naše lokalne skupnosti z 
jasno zastavljenimi dolgoročnimi cilji.

Kužno znamenje sv. Florjana, Stari trg v 
Slovenskih Konjicah. Foto: I. Božič ko

Lep, pozen jesenski čas je vabil člane 
stranke DeSUS na jesensko druženje. 
Druženje, ki je ob dobri glasbi, domači 
hrani in pijači potekalo v Tržcu, je tra
jalo v pozni popoldan. Skupno mnenje 
udeležencev je bilo, da se spet srečamo.

POMEMBNO
Za boljše informiranje članstva stranke 
DeSUS organizira izvršni odbor stranke 
informativne ure (plačilo letne članari
ne, podajanje informacij iz strankarske
ga življenja itd.), ki bodo potekale vsako 
drugo sredo v mesecu med 10. in 11. uro 
v prostorih male sejne sobe na Občini 
Videm. Spoštovani člani, oglasite se na 
informativnih urah.

Mag. Ivan Božičko

Novi vinski letini nazdravili v Leskovcu na 
osrednjem martinovanju
n\oživeti Haloze jeseni je nekaj enkratnega. O tem smo 
L/se lahko znova prepričali na martinovo nedeljo v 
Leskovcu v Halozah na osrednjem martinovanju v občini 
Videm. Zgodba martinovanja, te enkratne prireditve, se je 
prav v Leskovcu začela že pred leti, letos pa se je vodstvo 
občine odločilo, da ob dobrem sodelovanju s Turističnim 
društvom Klopotec Leskovec v Halozah martinovanje 
vrne v Haloze.

Po pozni maši v župnijski cerkvi se je praznovanje martino- 
vega nadaljevalo v prireditvenem šotoru pri leskovškem gasil-

Utrinki z letošnjega osrednjega občinskega martinovanja v 
Leskovcu. Foto: TM, RŠ

skem domu, kjer se je zbralo več kot 300 obiskovalcev in šte
vilni nastopajoči, ki so se na odru predstavili z izvirnim pro
gramom. Tako kot se za martinovo spodobi, je bilo veselja in 
zabave dovolj za vse, saj se je pelo, igralo in plesalo dobri dve 
uri, vinogradniki pa so se znova izkazali s prinašanjem mošta 
v skupni sod. Slovesen blagoslov mošta, tudi tistega v občin
skem sodčku, je opravil leskovški župnik pater Jože Petek, na 
izviren in šaljiv način pa je mošt krstil tudi škof s sodelavci.
Na praznovanju martinovega je zbrane pozdravil župan Bran
ko Marinič in se zahvalil vsem, ki so pomagali pripraviti 
enkraten dogodek, še posebej pa članom leskovškega turistič
nega društva, ki so znali stopiti skupaj in martinovanje nare-
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diti še bolj praznično. Občini in vsem drugim, ki so sodelovali 
v letošnji Martinovi zgodbi, se je zahvalil predsednik TD Jan
ko Kozel in poudaril, da si takih dogodkov in dobrega sodelo
vanja želijo tudi v prihodnje.

PELI, IGRALI IN PLESALI OB PESMI JAZ PAV 
GORICO GREM

Vse pohvale so tokrat šle tudi na račun tistih, ki so pripra
vili pogostitev za vse obiskovalce, posebno zahvalo zaslužijo 
gospodinje, članice društev kmetic in aktivov žena iz videm
ske občine, nastopajoči: učenci leskovške šole, muzikanti Brez 
imena, Veseli Jožeki, ženska vokalna skupina KD Leskovec, 
leskovške ljudske pevke ter pevci, pevke, muzikanti in plesalci

FD Lancova vas, ki so nas popeljali skozi pesem Jaz pa v gorico 
grem, rdečo nit letošnje prireditve.

V DRUŽBI VINSKE KRALJICE IN KLETARJEV
Posebna gostja na martinovanju je bila ptujska vinska kraljica 
Eva Gašperšič, ki se je že naslednji dan poslovila od krone, za 
dobro sodelovanje in prijaznost pa se ji je zahvalil tudi župan 
Marinič. Novi vinski letnik je zbranim predstavil občinski kle
tar Rudi Potrč, v TD Leskovec pa so ključe vinske kleti že pre
dali novemu kletarju in njegovemu pomočniku.

TM

Martinovanje po pobreško
Z^b martinovem so se že po tradiciji v vaškem domu 
VV Pobrežje zbrali krajani, ki nekaj dajo na tradicijo in 
spoštujejo delo kletarjev, ki jim je zaupan vinski letnik.

Slavnostni trenutek predaje ključa pobreške vaške kleti

Pobrežani so se 8. novembra zbrali v vaškem domu in v vaško 
klet prinesli letošnji mošt. Prišli so tudi skoraj vsi dosedanji

kletarji in njihovi pomočniki ter po kulturnem programu 
pomagali odnesti letošnji mošt v klet. Dosedanji kletar Slav
ko Forstnerič in njegov pomočnik Ludvik Bedrač sta predala 
ključ vaške kleti novemu kletarju Franciju Drevenšku, ta pa si 
je za pomoč v kleti izbral kar predsednika KS Pobrežje Andre
ja Forstneriča.
Na martinovanju je ob predsedniku KS Pobrežje spregovoril 
še videmski župan Branko Marinič, ki je kot pravi Pobrežan in 
nekdanji pobreški kletar prišel v šurcu (predpasniku) in klo
buku ter s pletenko v roki. Zbrane je nagovorila tudi poslanka 
Suzana Lep Simenko, blagoslov pa je opravil p. Jože Petek. V 
kulturnem programu so sodelovali: ljudski pevci iz Pobrežja, 
Jurovski fantje, zakonca Svenšek in ljudski godci muzikanti iz 
Fiajdoš, ki jih vodi Pobrežan Alojz Fras.
Letos je menda zelo dobra letina in tako sta kletar in njegov 
pomočnik v vaški kleti zbrala dobrih 350 litrov belega in rde
čega mošta. Druženje se je nadaljevalo v prijetnem vzdušju, 
kletarja pa sta obljubila, da bosta dobro skrbela za vinsko 
kapljico in kletarila in da jo bosta vaščanom ponudila ob raz
ličnih priložnostih.

Besedilo in foto: MN
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Veselo na martinovem dogodku pri Korpičevih
IZTD Klopotec Soviče - Dravce je v sodelovanju z Dru- 
l\štvom za ohranjanje dediščine Haloz 8. novembra pri
pravilo tradicionalno martinovo prireditev z blagoslovom 
mošta in pospravljanjem klopotca. Prireditev je potekala 
pri Korpičevih pred etnološkim muzejem.

Vse navzoče so pozdravili predsednik KTD Stanko Vegan, 
predsednik KS in svetnik občine Videm Bojan Merc, Zvonko 
Korpič, predsednik DOD Haloze, in predsednik TD Sloven
ske Konjice Cveto Stefančič. Nato je domači duhovnik p. Jože 
Petek opravil blagoslov mošta. Člani so pospravili klopotec do 
prihodnjega leta, saj pregovor pravi, da mora biti pospravljen 
do sv. Martina.
V kulturnem programu so nastopih domači društveni pevci 
pod vodstvom Marice Alt, zapela in zaigrala sta Dani Pola- 
jžer ter Jože Topolovec, na ljudski instrument trstenke je zai
gral Jani Jerenec iz TD Podlehnik. Humoristki Čila in Liza 
iz skupine za ohranjanje šeg in navad TD Podlehnik pa sta

Na tradicionalnem martinovanju članov in prijateljev KTD Soviče - 
Dravci. Foto: Janko Levanič

občinstvo nasmejali do solz. Ob koncu so opravili še šaljivi 
krst mošta.

Zdenka Golub

Martinovanje po šturmovsko
IZo jesensko sonce žarke si obrije, lep je vsak trenutek, 
l\ko v zimo posije. Najlepši dnevi jeseni so, ko pokuša
mo naše proizvode. Ali dobro dozorijo in kako jih bomo 
negovali v teh zahtevnih vremenskih pogojih. Mošt je 
zahteven izdelek. Opazuješ, poslušaš, vonjaš.

Vsak kletar ima svoje skrite izboljšave za njegov okus. Ob 
martinovem je potem priložnost, da se pokažeš kot izreden 
kletar. Na Petrovi domačiji imamo izvrsten pridelek. Morah 
smo ga na prav poseben način poskusiti v družbi vaščanov,

Druženje ob glasbi in vinu na Petrovi domačiji

naših prijateljev, župana Branka Mariniča in naših stalnih har
monikarjev. Martinov nedeljski popoldan se je prevesil že v 
večer, ko smo še vedno klepetali, poslušali šale, peli in plesali 
ob glasbi harmonike. Za to vse smo zaslužni mi vsi, ki smo se 
prišli družit. Pričakujemo, da nas bo na takih prireditvah še 
več, saj druženje sprošča, daje občutek pripadnosti in domač
nosti. Zato ste vsi občani občine Videm vedno dobrodošli na 
Petrovi domačiji v Šturmovcih.

Besedilo in foto: LRK
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V Etnografskem muzeju vTržcu martinovali

Tradicionalna vinska klet - haloški rob, replika. Foto: A. Gašpar

xz
^*lani Etnografskega društva Tržeč 
V—so pripravili tradicionalno marti
novanje, na katerem ni manjkalo tra
dicionalnih jedi in pijače s haloškega 
roba.

Čas Martina ima v ljudskih šegah in 
navadah prav posebno mesto, je čas, ko se 
končajo dela zunaj na zemlji ter ko kmetje 
in vaščani med seboj poravnajo morebitne 
dolgove, ki so nastali med letom. Temu 
načelu so sledili tudi člani društva in na 
dan praznovanja v uporabo predali novo 
vinsko klet, ki odslikava čas iz začetka 
19. stoletja.

BOGATEJŠI ZA VINSKO KLET
Predsednik društva Andrej Gašpar se je 
v nagovoru med drugim zahvalil vsem, 
ki so kakor koli pripomogli k izgradnji

te vinske kleti, še zlasti občini Videm. 
V zahvalo je podžupanu občine Videm 
Matjažu Klasincu predal lesorez sv. Mar
tina in v nadaljevanju nagovora pova
bil člane in ljubitelje etnografije, da se 
še naprej aktivno udejstvujejo tudi pri 
izgradnji preužitkarske hiše. Po odprtju 
je vinska klet nemudoma prevzela nalo

go, za katero je bila izgrajena. Še dolgo v 
noč je bilo slišati ubrano petje v zahvalo 
bogati letini, ki bo poskrbela, da ne bo 
na kmetiji lakote, ne za ljudi in za živi
no, pa še kakšna mimoidoča usta bodo 
lahko nahranili.

Mag. Ivan Božičko

Martinovanje v Skorišnjaku
^*lani Društva za napredek in razvoj Kocil iz Skorišnjaka 
V—so tudi letos organizirali tradicionalno, 19. martinova
nje. Medse so prijazno povabili prijatelje in znance, skupaj 
z domačini in člani društva pa so na martinovo soboto, 9. 
novembra, praznovali god sv. Martina.

Zbrali so se pred kapelico sv. Urbana, kjer so najprej po tra
diciji domači kletarji zlili mošt v sodček. Sledila sta zahvalna 
sveta maša in krst mošta. Prireditve se je udeležil tudi župan 
občine Videm Branko Marinič in zbrane tudi nagovoril. Letos 
v Skorišnjaku za martinovanje ni bilo vstopnine, kljub temu 
pa so bili obiskovalci bogato pogoščeni z domačimi dobrota
mi in odlično kapljico. Prireditev so popestrili Martina, Alen 
in Martin z igranjem na svoje instrumente. Kletarji iz Sko
rišnjaka so v nedeljo, 10. novembra, sodelovali tudi na osre
dnjem občinskem martinovanju v Leskovcu.

Melita Emeršič

Aktivnosti TD Klopotec
Qesem pravi Kam le čas beži. Resje, da čas beži. Približu

jemo se koncu leta, pred nami so prazniki, polni vese
lja. Ob teh trenutkih je prav, da se spomnimo, kateri tre
nutki so nam zaznamovali leto, ki se izteka, in se jih bomo 
radi spominjali. V TD Klopotec Leskovec v Halozah lahko

Kletarji pri zlivanju mošta v sodček. Foto: arhiv društva

pohvalno končamo letošnje leto. O vseh dogodkih smo 
pisali v Našem glasu, ostane še samo konec po uspešno 
izvedenem 24. Kmečkem prazniku v Leskovcu.

Jeseni smo se podali na zaslužen izlet. Pot smo si začrtali s
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pomočjo Turistične agencije Alpeto
ur Ptuj in ta nas je najprej popeljala na 
Jelenji greben. Tam so nam pokazali 
izdelke iz gline, ogledali smo si njihovo 
trgovino, nahranili jelene, se podali na 
ogled domače pivovarne Haler, nato pa 
smo si ogledali Olimje, kjer nam je pri
jazni pater na čudovit način opisal zgo
dovino samostana. Pot nas je nato pelja
la čez bizeljske griče v sosednjo Hrvaško 
v Kumrovec, kjer smo si ogledali selo — 
kmečko vas, tudi rojstni kraj nekdanjega 
predsednika Jugoslavije. Nadaljevali smo 
do domače gostilne v Klenovniku, kjer 
sta nas pričakali glasba in dobra večerja. 
Izlet smo lepo zaključili, potem pa nas 
je že čakalo tradicionalno martinovanje. 
To pot se nam je pridružila tudi občina 
Videm, saj je bila ta prireditev po dol
gem času spet vrnjena v Leskovec, kjer 
se je zgodba pred štiriindvajsetimi leti 
tudi začela. Zato hvala občini. Člani 
društva smo se maksimalno potrudili 
s svojim delom. Uspelo nam je. Hva
la vsem, ki nas pri našem delu podpi-

Člani leskovškega turističnega društva na skupnem izletu. Foto: arhiv društva

tare, občini, krajevni skupnosti, patru 
Jožetu Petku, našemu župniku, ki nam 
vedno stoji ob strani, krajanom in vsem, 
ki imate željo, da se v Leskovcu nekaj 
dogaja.

Želimo, da vam betlehemsko dete prinese 
veselje, naj vam zagori luč dobrote in lju
bezni do bližnjega, novo leto 2020 pa naj 
vas obdari z zdravjem in srečo.

TD Klopotec Leskovec v Halozah

Klopotec velikan
epo, sončno nedeljo pred martinovim smo člani sve- 

I—ta KS izkoristili za ogled meja KS Dolena na območje 
sosednje občine Podlehnik in nujnih potreb po sanaci
ji občinskih cest in mostov. Na terenu smo ob klepetih s 
krajani bili opozorjeni tudi na naj klopotec v vasi Dolena.

Ogledali smo si ga. Le začudili smo se lahko tako velikanske
mu in stilno dovršeno izdelanemu klopotcu. Lastnika in izde
lovalca tega velikana (za hobi sta izdelala že več 10 manjših in 
srednje velikih klopotcev) sta brata dvojčka Martin in Andrej 
Vidovič iz Dolene 56. V pogovoru z mojstroma izdelave smo 
izvedeli tudi osnovne podatke tega orjaka. Višina nosilnega 
droga je 8 metrov, premer krila je 8,4 metra, dolžina stola z 
repom meri 8 metrov in teža stola okrog 1000 kg, posamezni 
kij iz akacijevega lesa pa tehta 11 kg. Prva postavitev je bila 
opravljena s postavitvijo gradbenega odra, sedaj pa so uredili 
tudi možnost pristopa za tehnični dvig z avtomobilskim dvi
galom.

Predlagamo, da do naslednje postavitve klopotcev, na dan 
sv. Lovrenca, sv. Jakoba ali na veliki šmaren v letu 2020, 
pošljete podatke za NAJ KLOPOTEC na uredništvo 
občinskega glasila Naš glas.

Za letos razglašamo za naj klopotec KS in občine Videm klopotec 
bratov Vidovič.

IŠČEMO NAJ KLOPOTEC
Ker tako velikega klopotca in zaradi velikosti tudi tehnično 
posebej varovanih peres s pomočjo napetih jeklenic iz vretena 
še nismo videli, tudi izdelovalca mojstra Vidovič ne, ponuja
mo občanom občine Videm poseben izziv: »Iščemo naj klopo
tec občine Videm, Haloz in dežele slovenske!«

Besedilo in foto: FL
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Surcarji
Kako lepa si, haloška krajina.
Ko sonce zjutraj bregove ti obsveti, 
se vinogradi in grozdje v njih pozlatijo, 
a ko sonce šlo bo v zaton, 
zlata večne bo.
Lepota bo zaspala,
saj vse v pozabo z večerno zarjo bo odšlo.

Da se to ne bi zgodilo, se društvo Šiite bo potrudilo. Marsikaj 
je že pozabljeno, toda radi bi ohranili še vsaj nekaj tistega, kar 
še lahko. Tako ohranjamo pritrkovanje ah trajančanje, kot ga 
poznamo. Pri tem že sodeluje mlajša ekipa, torej ta lepa slo
venska navada ne bo izumrla. Opravili smo tudi krst mošta 
v sodelovanju s TD Klopotec, s katerim tesno sodelujemo.

V Leskovcu so s skupnimi močmi postavili velik adventni venec.

Surcarji na koledarju

Opravili smo tudi nekaj krstov ob življenjskih jubilejih in 
obletnicah ter se vključevali v aktivnosti v kraju.
Ker smo društvo za ohranjanje ljudskega izročila, si želimo 
čim več sodelovanja z vsemi krajani in občani. Le tako bomo 
ohranili identiteto našega haloškega življenja, ki ima bogato 
zgodovino, in mladim ponudili bogato zgodovina haloškega 
življenja.
Ob bližajočih se praznikih želimo vsem krajankam, krajanom, 
občankam in občanom veliko božjega blagoslova, naj vam betle
hemska lučka prinese miru in topline, naj vas njena svetloba 
popelje v novo leto 2020. Naj vam prinese zdravja in sreče, spo
štovanja drug do drugega in veliko uspehov.

Društvo Sure

V kulturi pestro tudi jeseni
1 /Kulturnem društvu Franceta Prešerna seje tudi v 
V jesenskih mesecih nadaljevalo ustvarjalno vzdušje. Tik 

ob koncu oktobra, na predvečer državnega praznika dne
va reformacije, so občane povabili na proslavo, s katero 
so želeli spomniti na pomembne zgodovinske dogodke, 
ki so posredno ali neposredno vplivali na razvoj slovenske 
zavesti in s tem na rojevanje naše države.

Prireditev so poleg članov videmskega kulturnega društva soo
blikovali še mezzosopranistka Karmen Ivančič, instrumentalni 
duet Gregor Zupanič (harmonikar) in David Krajnc (klavir) 
ter pevske gostje iz podlehniške občine Trstenke. Slavnostni 
nagovor je imel župan Branko Marinič.
Žal je pri nastopajočih in organizatorjih ostal grenek priokus, 
saj se je kljub objavi vabila v glasilu Naš glas in drugih medijih 
proslave udeležilo majhno število občanov. Niti občinski sve-

Utrinek s proslave ob dnevu reformacije; v ospredju David Krajnc 
in Gregor Zupanič, za njimi pa Trstenke iz Podlehnika 
Foto: Aleš Gabrovec
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tniki niso našli časa, da bi prisluhnili vsaj županu, če jim že za 
kulturo ni mar.
Decembra pa so se člani KD Videm poklonili Francetu Pre
šernu, saj so ob obletnici njegovega rojstva, 3- decembra, na 
Ta veseli dan kulture, vabili v svojo Drvarnico na prav pose
ben dogodek. Spomnili so nas na prvega častnega občana naše 
občine Franceta Forstneriča, ki mu je bil ta naziv podeljen 
pred dvema desetletjema, leta 1999. Takrat so v videmskem 
kulturnem društvu posneli videofilm »Čudovita pokrajina, 
bogata kulturna dediščina s poezijo Franceta Forstneriča«, v 
katerem so recitirali nekatere Forstneričeve pesmi, posvečene 
domačim krajem, njegovemu otroštvu in domačim ljudem, s

svojimi nastopi pa so film — poleg čudovitih, že kar arhivskih 
posnetkov Vidma, Pobrežja in Haloz — popestrili tudi člani 
videmskega in nekaterih sosednjih kulturnih društev (Pobrež
je, Lancova vas). Film je nastal po zamislih Marije Černila. 
Tisti, ki so sodelovali pri nastajanju filma in so si ga po dol
gem času spet ogledali, kar verjeti niso mogli, kako hitro sta 
minili dve desetletji in kako zanimivo je pogledati, kaj se je v 
naših krajih v tako kratkem času spremenilo.
V teh dneh pa se v KD Videm pripravljajo na slovo od leta 
2019, kar so storili na prireditvi v petek, 20. decembra, v 
občinski dvorani.

Jože Smigoc

Ljudska pesem V jesenski noči na Selih
Qevke ljudskih pesmi Kulturnega društva Sela, ki jih 

vodi Antonija Kaučevič, so bile v soboto, 16. novem
bra, gostiteljice že 13. prireditve V jesenski noči, ki so jo 
posvetile tudi svoji 21 -letnici delovanja.

Prijeten kulturni dogodek z veliko nastopajočimi so pevke 
pripravile ob pomoči domačih ljubiteljskih kulturnikov, za 
dosedanje delo in dosežke pa so jim čestitali in se jim zahval 
lih videmski župan Branko Marinič, predsednik KS Sela 
in občinski svetnik Dejan Tramšek ter predsednik KD Sela 
Stanko Orovič.
Selške pevke so se tokrat predstavile v malo spremenjeni 
zasedbi, z ljudskimi pesmimi, ki jih že vrsto let ohranjajo v 
svojem domačem kraju. Na odru so se jim pridružili glasbeni 
prijatelji — pevci in godci s širšega ptujskega območja, gostite
ljice pa so ob tej priložnosti proslavile obletnico delovanja, saj 
so morale lani izpustiti jubilejni dogodek, a tudi letos ni bilo 
nič manj slavno.
Na Selih so tokrat obudili tudi spomine na petje in pevske 
skupine, ki so nekoč že delovale v kraju in društvu. Kmalu po 
ustanovitvi prosvetnega društva Sela je na pobudo takratnih

Selškim ljudskim pevkam je za dosedanje delo in uspehe čestital 
župan Branko Marinič.

Na prireditvi se je predstavila tudi glasbena družina Potočnik.

vodilnih v društvu leta 1978 delo začel mešani pevski zbor. 
Pevci so v domači videmski župniji dobili primernega zboro
vodja — patra Frančka Čučka. V letih delovanja je zbor nasto
pil na mnogih prireditvah in na pevskih revijah, o tem pričajo 
tudi ohranjene fotografije. Po nekaj letih je moral pater Fran
ček zbor žal zapustiti, njegovo mesto zborovodje pa je takrat

V Jesenski noči se je slišala tudi pesem mešanega pevskega zbora 
sv. Družine Sela. Foto: Matej Predikaka
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prevzel njegov bratranec Jurij Čuček, ki je vodil pevski zbor 
v sosednjih Dražencih. Oba zbora sta veliko nastopala in pod 
njegovim vodstvom na revijah pevskih zborov dosegla lepe 
uspehe.
V času delovanja mešanega pevskega zbora so se na Selih že 
zbrale tudi ljudske pevke, članice zbora, ki so takrat nastopale 
pod imenom Grabljice. Žal pa je pevski zbor na Selih zaradi 
pomanjkanja zborovodje leta 1983 prenehal delovati, pevke 
pa so petje pod vodstvom Antonije Kaučevič nadaljevale, za 
kratek čas so tudi prekinile delo. Ker pa pri nekaterih vztraj
nih članicah ljubezen do petja ni izumrla, so začele znova in 
skupaj v malo spremenjeni zasedbi prepevajo že dobri dve 
desetletji, izdale pa so tudi dve zgoščenki ljudskih pesmi. Od

leta 1998 ljudske pevke KD Sela tudi uradno delujejo.
Na prireditvi V jesenski noči so nastopih: pevke Katoliškega kul
turnega društva Kidričevo, pevke Ptujske upokojenke DPD Svo
boda Ptuj, pevci ljudskih pesmi Prešmentani faloti KPD Stoper
ce, ljudske pevke in pevci Trta KUD Maksa Furjana Zavrč, dru
žinski trio Potočnik, ljudski pevci DU Videm pri Ptuju, mešani 
pevski zbor Sv. Družine Sela, ljudske pevke FD Lancova vas in 
Jurovški fantje KD Franceta Prešerna Videm.
Do prihodnje jeseni in ponovnega snidenja na prireditvi V 
jesenski noči so se pevci in muzikanti poslovili s pesmijo Poj
dem na Štajersko.

TM

Rožmarinovci v letu 2019
Ob letu obsorej vsi smo se zbra- 

"li, da leto bi to vam pokazali. 
Smo peli, plesali in godli glasno, da 
v kraju tem našem lepo je bilo. Smo 
kuhali, pekli, dišalo je tak', da v kraj 
naš domači zavil je prav vsak. Nikoli 
pozabil nihče ne bo, da v Doleni pri 
rožamrinovcih je vedno lepo, gosto
ljubno in čarobno, da se pozabi nikoli 
na to.«

Rožmarinovci smo leto začeli s sreča
njem v januarju, kaj kmalu nadaljeva
li s pripravami na peti letni čas, ko naš 
Jiirek in Rabolj se na pot po Sloveniji 
in Hrvaški podata ter dobro in plodno 
vse okrog sebe podata. Pa pride marec, 
ko Dom krajanov v Doleni se od sve
žih idej in plesa ter pesmi vrti, saj vsi se 
pripravljamo na plesne revije, ki JSKD 
organizira jih. Območno in regijsko se 
priznanje kar hitro dobi, a otroci vse tja 
plešejo do državne ravni. A naše doma
če gospodinje sukajo sukance, kiihle in 
izvrstne potice naredijo, da velikonoč
ne se razstave od dobrot in lepot zares 
šibijo. Že tukaj zeleni je maj, ko dru
štvo popelje se raziskat kak drugi kraj. 
Letos smo hodili po gozdnatih Halozah 
in odkrili, kje najdaljša Forma viva je 
doma, nato pa z avtobusom se na Kope 
podali. Najprej zelišča smo vsa raziska
li, nato pa pohorski lonec smo pridno 
mazali. So naše dekline tak fletne bile, 
da pohorske piibece v Haloze zvabile 
so že. Ja, ja, ampak to ni vse. Se juni

ja na lepo noč pod zvezdami v Doleni 
so melodije igrale in vse poslušalce v en 
drug svet odpeljale. Zvenela harmonika 
je Mordasova, a tambura je pokazala, da 
iz Majšperka je doma. So igrah tambu
raši iz KUD-a Majšperk, a mlad kome
dijant je vse skupaj povezal in kmalu 
spoznal, da igra je smeh, ta pa zaključi 
vsak veseli meh. Plesali so naši nadobu
dni folklorniki, saj otroci državni nivo 
so dosegli, sedaj pa doma so pete zavrte
li. Poletje je praznik tudi pri nas, a nih
če ne počiva, vsi delamo špas. Vidova 
nedelja ni le češenj postregla, naše pri
dne gospodinje so pekle potice in kekse, 
pecivo in kruh, da nihče ne ostane na 
vidovo suh. Plesalci pa mesto Nin smo 
obiskali, Slovenijo in Haloze na Sokolo-

jadi tam na morju predstavili. Ko trume 
turistov so nas poiskale, vsi dejali so, da 
sedaj jih pot v Haloze pelje. No, v tem 
je nekaj resnice, če ne drugače, čez brege 
in doline, ko pot jih pelje do naj bližje 
meje. No, Haloze so videli tako, a tudi 
Haložani iz Dolene nismo kar tako. Da 
ne bi se pozabili mednarodno družiti, 
smo del Folklofonije (Mednarodnega 
folklornega festivala v Varaždinu) pri 
nas gostih. Skupina iz Makedonije je 
čudila se nam, glasno hvalila naš mah 
haloški raj. Vse super je bilo, še pose
bej očarani so bili, ko spoznali so dobro 
kapljico Vidove vinske kleti. Pa smo z 
njimi vsi plesali, na odru se srčno sme
jali, sicer občinstva kaj preveč blo ni, so 
trgatve takrat zapolnile vse proste dni.

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM - DECEMBER 2019



So letos eni praznovali, 20 let SOU 
Spodnjega Podravja slavili, ker samo 
najboljše tam so želeli, normalno, da nas 
so povabili. Pa žene, naše gospodinje, 
so se tudi kaj naučile. So hitro drobno 
pecivo skupaj naredile, še potice se nove 
zavit naučile. Martinove prireditve naj 
brez nas ne minejo, saj kuha in peče se 
veliko dobrot. So rezanci dolgi se pri nas 
vili, na srečanje v Dražence žene pova
bili. So mesile, valjale in tanko narezale, 
da rezanci so se lepo posušili in za ogled 
se fino zavili. Ha, kaj pa to. Naše gospo
dinje igrajo igre, ki jezo krotijo, in v 
Lancovi vasi vse dobro želijo. Človek ne 
jezi se naše gospodinje bronasto obar

val je. Pa kaj bi se jezili, saj se v oktobru 
smo spet na pot se podali in se v Avstriji 
pridno zahvaljevali. Skupaj s ptujskim 
turističnim društvom in Pepi Kruletom 
smo se smejali in se v Lipnico na zahval
no nedeljo podali. Vse razumeli, Špraha 
nam gre, kak se menimo po domače, to 
razme se vse. Tal er pa vilce, pa klobasa 
gori naj bo, pa gemištek tudi razume se, 
pa nam vsem čisto lepo. Iz Haloz smo 
tudi v Slovenske gorice se podali, da 
bi haloško kulturo jim malo pokazali. 
No, sedaj je mesec veseli, ko v Doleni 
dobri možje same dobrote delijo. Pa kaj 
so dobrote, lubi liidje? Sreča pa smeh, 
iskreno prijateljstvo in nič barier. Tam,

kjer vsi le dobro želimo, zdravje časti
mo in vsem magičnost časa prazničnega 
želimo. Naj bo leto, ki mineva, v spo
minu le lepo v vseh trenutkih, in leto, 
ki prihaja, polno nepopisanih strani, ki 
čakajo, da dobre se zgodbe rodijo in za 
vedno v času novo zgodovino rodijo.

Rožmarinova vam želimo iskren in srečen 
božic ter novo leto 2020, polno izzivov 
in srečnih koncev zgodb, ki čakajo na to, 
da se zapišejo v knjigo spominov. Vsi, ki 
pisati srečne spomine želite, nas v Doleni 
v Domu krajanov obiščite. Srečno 2020.

Maja Glaser Bedenik
FD Rožmarin Dolena

Koranti Demoni aktivni skozi vse leto

Člani KTED korantov Demoni v pustnem času v družbi princa karnevala in njegovega 
spremstva. Foto: arhiv društva

|Xoranti Demoni delujemo od leta 
1 x2001. Udeležujemo se tako letnih 
kot zimskih karnevalov, od leta 2016 
pa smo člani FECC-a. Demon, ki je 
pregnal zimo, je bil korant. Svoje 
poslanstvo, odganjanje zime, opra
vlja v času pusta od svečnice do 
pepelnice. V svoji prvotni obliki je 
predstavljal nekaj nadnaravnega. Kot 
Demon se je začel bojevati z zimo in 
klical v deželo pomlad. Večjo skupi
no korantov vedno spremlja vsaj en 
hudič - vrag.

Leto 2019, ki se počasi izteka, je bilo za 
naše društvo nekaj posebnega, kajti iz 
naše sredine prihaja baron Jakob Zekel 
Videmski, 17. princ ptujskega kar
nevala, Darko Cafuta. Ta častni naziv 
smo sprejeli z velikim ponosom, polno 
mere navdiha in želje po ohranjanju 
bogate kulturne dediščine.
V pustni čas smo se podali zelo vestno, 
obiskali smo prijatelje na domovih, ude
leževali smo se karnevalov doma in v 
tujini, vsak dan pa nas je bilo moč videti 
pred mestno hišo na Ptuju, kjer so naši 
člani kot garda varovali princa in prin
ceso.
Po fašenku smo malo lažje zadihali, kar 
pa ne pomeni, da nismo bili aktivni čez 
vse leto. Udeleževali smo se letnih kar
nevalov, igrali ligo malega nogometa pri

ŠD As, sodelovali smo tudi na vsako
letni čistilni akciji. To leto smo organi
zirali piknik, na katerega smo povabili 
okoliške etnografske in karnevalske sku
pine, donatorje ter druge, ki so pove
zani z društvom. Ob tej priložnosti se 
zahvaljujemo vsem, ki so kakor koli pri
pomogli našemu društvu. Največ časa 
smo namenih urejanju naših prostorov 
— izdelavi fasade s ŠD As in podstrešja 
na sedežu društva, kjer nastaja muzej 
pustnih likov. Odprtje bo v letu 2020 v 
pustnem času.

Ob koncu leta vam želimo veliko lepih 
trenutkov ob praznovanju božičnih praz
nikov, predvsem pa zdravja in osebnega 
zadovoljstva v letu 2020.

KTED korantov Demoni
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Zapele v dvorcu Trakoščan
1 /soboto, 7. decembra, je ženska 
V vokalna skupina KD Leskovec 
pod vodstvom Srečka Zavca gosto
vala v dvorcu Trakoščan, v tamkajšnji 
viteški dvorani, kjer so v okviru pro
jekta Advent vTrakoščanu nastopile s 
svojim petjem. Povabilu so se odzva
le na pobudo KD Bednja in Cveti in.

Ženska vokalna skupina pripravlja 26. 
decembra tudi svoj tradicionalni božič
ni koncert po deseti sveti maši v cerkvi 
svetega Andraža v Halozah. Vljudno 
vabljeni, da si vzamete čas in si s petjem 
polepšate praznične dni.

Damjana Cebe Pevke in zborovodja na nastopu v dvorcu Trakoščan. Foto: arhiv KD

Ljudski pevci DU Videm nastopili v Izoli
I judski pevci Društva upokojencev 
L Videm smo se 10. oktobra odpra
vili na štiridnevno letovanje, ki smo 
ga izkoristili za intenzivne vaje, kon
cert in rekreacijo.

Na dan prihoda v večernih urah smo 
imeli skupaj z ljudskimi pevci KPD 
Staneta Petroviča Hajdina in člani DU 
Hajdina koncert ljudskih pesmi. Nasle

dnji dan smo na povabilo tamkajšnjega 
doma upokojencev in njihovega vodstva 
izvedli še del skupnega koncerta, za kar 
se jim prav lepo zahvaljujemo. Za svoje 
varovance so priredili kostanjev piknik, 
na katerem smo bili tudi mi lepo postre
ženi. Veseli smo bili, da smo lahko varo
vancem doma polepšali dan in skupaj 
z njimi smo zapeli kar nekaj pesmi. 
Letovanje smo končali 14. oktobra ter

Ljudski pevci DU Videm na skupnem nastopu s pevci s Hajdine 
Foto: arhiv Doma Olmo v Kopru

se srečni in zadovoljni vrnili domov. 
Zahvaljujemo se našemu društvu, da nas 
še naprej podpira pri našem delovanju.

Milica Bedrač,
vodja ljudskih pevcev DU Videm

PRAZNIKI

Prazniki so,
ko otroci pričakujemo darila, 

ki so včasih tudi mila.

Takrat se združimo 
vsi člani družine 

z babicami in dedki 
in jemo piškote, 

ki izgledajo kot medvedki.

A čar vseh praznikov je, 
da se imamo radi 

in počnemo vse tako, 
kot nam je v navadi.

Jakob Sulek, 5. e
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Čestitali slavljenki Ivanki Kovač iz Šturmovcev
I vanka Kovač iz Šturmovcev 18b je 2. decembra 
I dopolnila 90 let. V Domu upokojencev na Ptu

ju, kjer prebiva na jesen življenja, so jo obiskali 
videmski župan Branko Marinič, pater Tarzicij 
Kolenko, sodelavki župnijske Karitas in tajnik DU 
Videm Franci Hliš. Ob našem obisku pa ji je prišla 
čestitat tudi direktorica Doma upokojencev Ptuj 
Jožica Šemnički.

Slavljenka Ivanka, nasmejana in dobre volje tudi na 
svoj rojstni dan, je bila obiska zelo vesela in hkra
ti presenečena, saj, kot je dejala, ni pričakovala, da 
jo bosta obiskala župan in farni župnik. Vsem se je 
zahvalila za obisk, povedala, da ima na Šturmovce, 
kjer sta prebivala z možem, lepe spomine, a ji je v 
ptujskem domu upokojencev zelo lepo in dobro 
skrbijo zanjo. Tukaj je našla tudi najboljšo družbo, v 
sobi je namreč skupaj z mlajšo sestro Tiliko Varnica 
in z njo preživita tudi največ časa skupaj. Obema so zaželeli 
zdravja, dobrega počutja v domu in še na mnoga leta.

90 LET DOPOLNILA TUDI BARBARA VIDOVIČ 
IZ VELIKE VARNICE

Slavljenka Ivanka Kovač v dobri družbi. Čestitat sta ji prišla tudi nečak 
Božidar in njegova žena Marija.

la tudi Barbara Vidovič iz Velike Varnice 125. Trenutno je 
v oskrbi v domu starejših na sosednjem Hrvaškem. Župan 
Branko Marinič je slavljenki poslal posebno čestitko, v katero 
je napisal veliko dobrih želja v imenu občan in občanov obči
ne Videm.

V ponedeljek, 2. decembra, pa je 90. rojstni dan p razno va- Besedilo in foto: TM

90 let Cecilije Slatič iz Dravcev
^"ecilija Slatič iz Dravcev 2a je 6. 
V—novembra praznovala 90. rojstni 
dan. Dva dni po praznovanju sojo na 
njenem domu obiskali še predstavni
ki občine Videm, videmske župnije in 
Društva upokojencev Videm.

Slatičevi so ob tej priložnosti čestitali 
župan občine Videm Branko Marinič, 
pater Tarzicij Kolenko, sodelavki župnij
ske Karitas in tajnik DU Videm Franci 
Hliš. Skupaj so slavljenki v čestitki izra
zili spoštovanje in hvaležnost ob viso
kem življenjskem prazniku, ob tem pa ji 
zaželeli zdravja in moči, da bo vsak njen 
dan življenja lažji in intenzivno preživet. 
Slatičeva na jesen življenja živi na doma
čiji v Dravcih, kjer sta si s pokojnim 
možem ustvarila skupen dom in druži
no. V zakonu sta se jima rodila hčerka 
in sin, zanjo pa zdaj, ko je že v letih, 
lepo skrbi sin z družino. Slatičeva je zelo

Slavljenka v dobri družbi

ponosna na svoje tri vnukinje in vnuka, 
ob obisku pa nam je zaupala, da je štiri
krat tudi že prababica.

Slavljenki iskreno čestitamo ob visokem 
življenjskem prazniku.

Besedilo in foto: TM
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Srečanje videmskih sošolcev

V spomin na srečanje je nastala skupinska fotografija v družbi župana Branka Mariniča. 
Foto: arhiv Trafela

I ra teče, nič ne reče, tečejo tudi 
V^dnevi in leta. Kot bi pihnil, je 
minilo 55 let, odkar smo se poslovili 
od šolskih klopi Osnovne šole Videm. 
Da bi se tega dogodka spomnili sku
paj ob obujanju spominov, smo se 
19. oktobra zbrali na srečanju v gosti
šču Pal vVidmu.

Zbrali smo se ob 15. uri in se odpravili 
do občinske zgradbe, kjer nas je priča
kal župan Branko Marinič in nas nato 
popeljal še v Vidovo klet. V kleti se nam 
je pridružil občinski kletar Rudi Potrč, 
ki nam je ob degustaciji vin razložil 
izvor in sorto posameznega vina, vmes 
pa smo se za boljši okus okrepčali s hra
no. Po končani degustaciji smo odšli v 
sejno sobo občine, kjer nam je župan 
predstavil delovanje občine, za kar se

mu iskreno zahvaljujemo. Nato smo se 
vrnili v gostišče Pal na družabno sreča
nje, kjer je čas ob hrani, pijači in vese
lem kramljanju hitro minil. Srečanje

smo končali z obljubo, da se spet vidi
mo čez pet let.

Venčeslav Trafela, Slavko Krajnc, 
Vlado Kokol, organizacijski odbor

Iz življenja župnije sv. Vida
v

'upnija je evharistična skupnost in srce liturgičnega 
£ življenja krščanskih družin (KKC). Ustanovitelj je krajev
ni škof. Večina župnij je teritorialnega značaja. V novejšem 
času pa so tudi personalne župnije, kot npr. študentska, 
bolniška župnija. Župnika imenuje pristojni škof. V našem 
primeru imamo tudi župnika pomočnika in kaplana.

Naša župnija ima svojo strukturo sodelavcev, ki jo prvič 
predstavljamo: Župnijski pastoralni svet (ŽPS,) se voh vsakih 
pet let. Člani so izvoljeni, škof pa jih potrdi. Prihodnje leto 
bodo volitve. ŽPS je posvetovalnega značaja, župnik ga mora 
upoštevati. Med novejšimi sklepi ŽPS naše župnije je obno
va naših zvonov in ure. Potekajo dogovori. Cerkveni ključarji 
so izvoljeni, imenuje jih škof. Skupaj z Gospodarskim svetom 
(GS) so odgovorni za vodenje župnije, predvsem v gospodar
skih zadevah. Župnijska Karitas: sodelavci so prostovoljci, ki 
sledijo krščanskemu čutu — delati dobro, predvsem za ljudi, ki 
so v stiski. Njihova skrb je zbirati hrano in obleke ter jih deliti 
med upravičence. Trikrat letno razdelijo po tri tisoč kilogra
mov hrane in nekaj tisoč oblek. Ob praznikih obiskujejo in 
obdarijo bolnike ter ostarele. Vsak teden imajo dežurstvo,

Župnijska Karitas ne dobi nobene podpore ali dotacije. Letos so 
pripravili adventni bazar, da po dobroti ljudi pridejo vsaj do osnov
nih sredstev za svoje delovanje.

enkrat mesečno pa imajo redno srečanje, da lahko pripravijo 
programe.

V CERKVI SV. VIDA KONCERT 28. DECEMBRA
Pevska zbora sta dva, na Selih in pri sv. Vidu. Imajo redne
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tedenske vaje in pojejo vsako nedeljo. Ob 10-letnici novih 
orgel, 30-letnici mešanega župnijskega zbora in 50-letnici 
službe organista bo v soboto, 28. decembra, ob 16. uri koncert 
v Vidovi cerkvi. Skoraj redno prisluhnemo tudi mladinskemu 
zboru. Vsem hvala v imenu župnije.
Frančiškova družina (FD) je evangeljska bratska skupnost. 
Člani se z zaobljubami zavežejo živeti evangelij po vzoru sv. 
Frančiška Tako se tudi Frančiškovi otroci (FO) navdihujejo 
ob sv. Frančišku. Molitvene skupine se združujejo pri skupni 
molitvi in češčenju. Zakonski skupini sta steber župnijskega 
življenja. Srečujejo se enkrat mesečno in se zelo aktivno vklju
čujejo v življenje župnije.
To je podoba našega župnijskega življenja. Vse te skupine so 
prihodnost naše župnije in življenja Cerkve.

P. Tarzicij Kolenko

BOŽIČNO NEBO

Ko v noči jasno je nebo, 
zvezde mnoge najde oko. 

Bolečino, ki dušo stre, 
odkrije le ljubeče srce.

Ljudje milijonom luči sledijo, 
od Luči večne le mir dobijo. 
Upanje naše je božična noč, 

ljubezen v pravičnosti je naša moč.

P. Tarzicij Kolenko

Sv. Miklavž tudi v Lancovi vasi
Na predvečer godu sv. Nikolaja, 5. 
decembra, je bilo pričakujoče vzdušje 
tudi v vaškem domu Lancova vas. Pet
intrideset otrok je namreč željno pri
čakovalo prihod prvega decembrskega 
dobrega moža — sv. Miklavža.
Miklavžev večer je že vrsto let stalnica v 
koledarju dogodkov Folklornega društva 
Lancova vas. Tudi letos je bil odziv naj
mlajših, ki so se odzvali povabilu na sre
čanje s sv. Miklavžem, dober. Množico 
pričakujočih otrok in njihovih staršev je 
najprej razveselila otroška FS FD Lan

cova vas pod vodstvom Katje Brodnjak, 
ki se je predstavila s plesom. Skupaj so 
nato medse priklicali dobrega moža. Ta 
je tudi letos pripeljal s seboj zveste spre
mljevalce, angela in črna parklja. Ange
la sta se letos izkazala ne le kot pridna 
pomagalca, ki sta pomagala deliti darila, 
ampak sta tudi zapela. Ob koncu sre
čanja, ko so otroci radovedno kukali v 
darilne pakete, sta sledili le še želja, da 
se prihodnje leto spet srečajo, in obljuba 
najmlajših, da bodo čez vse leto pridni.

Besedilo in foto: PK

Če ima Miklavž zamudo

■Tudi v župniji sv. Vida je bilo na predvečer godu sv.
I Nikolaja, bolj znanega pod imenom sv. Miklavž, veselo 

in pričakujoče vzdušje. Na obeh koncih župnije, videm
skem in selskem, je bil na obisku dobri mož sv. Miklavž s 
svojimi spremljevalci.

Srečanje v Vidmu je tudi letos potekalo v občinski dvorani. 
Ta je bila polna otrok in njihovih staršev, ki so ta večer prišli 
na srečanje s sv. Miklavžem. Zbrane je najprej navdušila izvir
na igrica z naslovom Če ima Miklavž zamudo, ki so jo pod 
vodstvom Jožefa in Renate Kozel uprizorili Frančiškovi otroci. 
Vendar letos na srečo ni bilo tako, kot je napovedoval naslov 
igrice. Dobri mož je kmalu prišel med pričakujoče otroke. 
Sledilo je veselo obdarovanje, naj mlajši pa so dobremu obda- 
rovalcu tudi kaj zmolili, mu pokazali, da se znajo pokrižati, ali 
povedali kakšno pesmico. Darila je namreč treba »upravičiti«.

Sv. Miklavž je tudi letos obdaril veliko pridnih otrok v videmski 
župniji. Utrinek je s srečanja na Selih.

Ob slovesu je sledila le še želja po ponovnem snidenju priho
dnje leto.

Besedilo in foto: R Krajnc
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Miklavž v Leskovcu
■7nova se je vrnil med nas prvi dobri decembrski mož 

sveti Miklavž. V cerkvi sv. Andraža v Zg. Leskovcu se je 
v četrtek, 5. decembra, na predvečer Miklavževega godu, 
zbralo več kot sto otrok s starši, ki so nestrpno pričakovali 
obisk Miklavža, parklja in angelčkov.

Pred tem so naši malčki uživali v igrici, v kateri so zaigrali 
otroci pod mentorstvom Slavice Vidovič. Miklavž je tudi letos 
poskrbel za čudovita darila, predvsem pa poudaril: »Bodite 
skromni, živite preprosto in podarite kaj. Kajti tisto, kar daš, ti 
nikoli ne manjka.«
Posebna zahvala gre KS Leskovec, podjetju Meso izdelki 
Žerak, Podlehnik, gospodu Hribarju iz Mercatorja Ljubljana. 
Zahvala gre tudi tistim, ki ste Miklavžu pomagali pripraviti 
šibe, pakete, uredili ozvočenje, pri stojnici zunaj cerkve pri
pravili tople napitke in sladke dobrote. Hvala vsem, ki ste z

mt m
HT (Bi
11 '

dobro voljo in pozitivnimi mislimi prispevali za lep dogodek 
naših otrok.
Lepe in mirne praznike želiva vsem.

Minka Feguš in Natalija Senekovič

Praznična prva adventna nedelja
Qrvo adventno nedeljo so slove

sno obeležili tudi pri sv. Družini 
na Selih. Sveto mašo je letos daroval 
p. Anton Borovnjak, slovesnost pa je 
obogatil tudi domači MeCPZ sv. Dru
žine

Adventni čas je za kristjane čas priprave, 
upanja, čas resnosti in tudi čas pričako
vanja na najlepši praznik — božič. Pater 
Anton Borovnjak je v pridigi med dru
gim povedal: »Decembra je vse lepo okra
šeno, lučke svetijo, med ljudmi je čutiti

prazničnost, otoplitev odnosov. Vse je dru
gačno, praznično. A se nam iz leta v leto 
dogaja, da pozabljamo, zakaj je vse dru
gačno, zakaj prazničnost, lučke in darila. 
Na božič se je treba pripraviti, kot se je 
treba pripraviti na vsako pomembno stvar 
v življenju. Bistvo božiča ni v lučkah in 
okraševanju, ampak tudi v tem, da smo 
povezani med seboj.« Med mašo je bla
goslovil številne venčke, ki so jih otroci 
izdelali na adventni delavnici dan prej in 
so jih po maši odnesli na svoje domove.

Besedilo in foto: PK

Pater Anton Borovnjak je blagoslovil tudi 
veliki adventni venec pred cerkvijo sv. 
Družine. Zasluga, da je središče Sel tudi 
letos ozaljšano z njim, gre prizadevni 
Roziki Murko.

Po maši so otroci venčke odnesli na svoje domove, še pred tem pa je nastala skupinska 
fotografija.
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Mozaična stena v Vareji kot del svetovnega projekta

Mozaična stena v Vareji na Poslančevi domačiji

Kurent predstavlja v naši kulturni dediščini lik, ki preganja 
zimo, lakoto, vse slabo in kot tak si več kot zasluži biti pred
stavljen svetu. Za kurentom je bujna pomlad. Vse v cvetju in 
zelenju. Da so na Poslančevi domačiji doma tudi športni nav
dušenci in da se ne bi pozabilo nanje, je pred sliko narejena 
mozaična nogometna žoga, ki jo obkrožajo dlani otrok iz OS 
Leskovec in pokaže dejansko povezavo — z drugimi dlanmi, ki 
povezujejo obe sliki.
Veliko dlani je bilo potrebnih za izdelavo mozaika in vesela 
sem vseh, ki ste se odzvali mojemu vabilu. Tako ste se nehote 
naučili, da izdelovanje mozaika ni preprosto in da potrebujete 
za končni izdelek čas, voljo in neskončno veliko potrpežljivo
sti. Kajti do sedaj je bilo za to mozaično steno potrebnih več 
kot 850 ur dela, vsebuje pa 141 dlani.

ZAHVALA
Hkrati bi izkoristila priložnost in se zahvaljujem vsem dona
torjem, ki so omogočili, da je projekt sploh zaživel v naših 
krajih. To so: Zavod Mars Maribor, Art kamp, Vesna Gom- 
boc, Botanični vrt Univerze v Mariboru v Pivoli, KS Soviče 
- Dravci - Vareja, Bojan Merc, Branko Zagoršek, Brane Kole
dnik, stranka SMS — Zeleni Evrope. Prispevali so materia
le oziroma so omogočili izdelavo mozaičnih dlani. Prav tako 
se zahvaljujem vsem mojim pomočnikom, ki ste priskočili 
na pomoč z izdelavo mini mozaičnih ploščic, da je izdelava 
mozaika hitreje stekla oziroma ste pomagali pri montaži že 
narejenih mozaičnih delov.
Vas vse pa povabim, da si vzamete čas in pridete pogledat 
mozaično steno, ki združuje tako umetnost kot dobrodelnost 
in ki predstavlja svetu del naše kulturne dediščine in del naše 
prelepe pokrajine.

Besedila in foto: NZ

IZonec maja meje kontaktirala Laura Lopez Velarde 
iNZavala iz Mehike in me povabila k dobrodelnemu 
projektu Za svet brez lačnih otrok. Projekt naj bi vseboval 
izdelavo mozaične stene, in ko bo izdelana, bo Fundacija 
Conin iz Argentine omogočila en topel obrok otrokom, ki 
ga potrebujejo. Pogoj je bil, da so na steni mozaične dlani 
in napis Za svet brez lačnih otrok v maternem jeziku.

Fundacijo Conin je pred 25 leti ustanovil pediater dr. Abel 
Albino, ki je bil tudi kandidat za Nobelovo nagrado za mir. 
Albinov sodelavec — novinar Guilermo Daniel Balbi — je pred 
dvema letoma ustanovil organizacijo Za svet brez lačnih otrok 
in povezal umetnost z dobrodelnostjo. Tako so nastale moza
ične stene — najprej v Argentini, potem pa so s pomočjo Lau
re Lopez Velarde Zavala postale mednarodni projekt, ki zdaj 
združuje mozaičarje 58 držav s petih kontinentov. Do sedaj 
je nastalo 269 velikih mozaičnih fresk. Vse so bile narejene s 
prostovoljnim delom vseh mozaičnih umetnikov. V Sloveniji 
sta za zdaj dve takšni mozaični steni — ena je v Cerknici, druga 
v Vareji.

ZAKAJ SPLOH PRISTOPITI K PROJEKTU
K projektu sem pristopila iz povsem praktičnih razlogov — 
eden je ta, da se na fini način znebim keramičnih ploščic, ki 
so se mi nabrale čez leta, drugi pa ta, da sta mi bila namen in 
ideja zelo všeč. Na Poslančevi domačiji v Vareji so imeli steno 
v grobem stanju, ki je samo čakala, da se nekaj zgodi z njo. Ko 
smo dorekli, da bo tu nastal mozaik, je vse steklo kot namaza
no. Prve dlani so se naredile v mariborskem Mestnem parku v 
Art kampu v času Festivala Lent. Mariborčanom je bila ideja 
tako všeč, da so v vrsti stali in čakali, da lahko naredijo svojo 
dlan. Prav tako so dlani izdelovali na delavnici v Botaničnem 
vrtu Univerze Maribor v Pivoli. Hkrati sem jaz doma pridno 
izdelovala težje motive. Tako ima naša stena dejansko vsebino. 
Premore napis, kot je bilo zapovedano, potem se prelevi v hla
dno, pusto zimsko pokrajino, za katero potem pride kurent.

Potrebovali smo veliko dlani.
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V Doleni nastajale praznične voščilnice in darilca
v

^"lanice aktiva žena v KS Dolena so v novembru zače- 
V—le ustvarjalna druženja ob dolgih večerih. Njihova 
ustvarjalnostjo namenjena predvsem humanitarnosti.
V prvi vrsti so izdelovale božično-novoletne voščilnice in 
drobna darilca.

Podarile so jih župnijski Karitas Videm, da bo ročno izdelane 
in naslikane stvaritve ponujal občanom na bazarjih ob cerkvah 
v Vidmu, Leskovcu in na Selih. Darovan denar v zameno za 
voščilnice bodo člani Karitasa porabili v humanitarne namene 
v domačem okolju.
Ustvarjalne žene verjamejo, da bo njihov prispevek večplasten.
Ob zbranih prispevkih za pomoč sovaščanom, ima njihovo 
sporočilo tudi vrednote krščanske tradicije ob praznovanjih sv.
Miklavža in Jezusovega rojstva — božiča, na kar jasno nakazuje 
motivika voščilnic in izdelkov. Hvala jim za čas in strpnost, ki 
so ju potrebovale za izdelavo več sto daril.

Besedilo in foto: FL

DPŽD Lancova vas ob izteku leta
V

^"lanice Društva podeželskih žena in deklet Lancova vas 
V—so bile dejavne na različnih področjih tudi v jesenskih 
mesecih, v sredini decembra pa so končale tudi redna 
ponedeljkova ustvarjalna druženja vtem letu.

V vaškem domu Lancova vas so bile članice v soboto, 26. 
oktobra, gostiteljice prvega turnirja v igranju igre človek, ne 
jezi se. Predsednica Jožica Matoh je ob tem povedala, da so 
dolgo iskale izvirno idejo, kaj še ponuditi sorodnim društvom, 
kakšno tekmovanje organizirati. Domislile so se priljubljene 
igre, ideja pa se je izkazala za več kot odlično. Turnirja se je 
letos udeležilo 12 ekip s po štirimi tekmovalci, udeleženci so 
prišli s Hajdine, Sel, iz Vidma, Zavrča in Dolene, za tekmo-

Prvi turnir v igri človek, ne jezi je bil odlično obiskan. 
Foto: Darja Maroh

V društvu so pletle tudi verige iz smrečja, s katerimi so okrasili leto
šnjo praznično Cuker jamo v Vidmu. Foto: RK

valno mizo pa so sedle tudi organizatorice. Zbrane je na začet
ku pozdravil tudi videmski župan Branko Marinič in tekmo
valcem zaželel predvsem srečo pri metu kocke. Po skoraj štirih 
urah igranja je ob koncu sledila še podelitev pokalov najbolj
šim ekipam. Prvo mesto je osvojila ekipa DŽD občine Hajdi
na, druge so bile predstavnice Društva kmetic občine Videm, 
tretje mesto pa si je priigrala ekipa aktiva žena Dolena.

DRUŽENJA S SORODNIMI DRUŠTVI
Članice so se že po tradiciji udeležile zdaj že tradicionalnih 
jesenskih dogodkov prijateljskih društev. Ekipa Lancovljank se
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je 19. oktobra najprej mudila v Zavrču, kjer so se pomerile na 
tekmovanju v pripravi jabolčnega štrudlja. Slavica Mlakar in 
Danica Vidovič sta se odlično izkazali pri pripravi jabolčnega 
zavitka in sta tako osvojili 1. mesto.
Bogato založeno stojnico so letos ponudile tudi na osrednjem 
občinskem martinovanju, ki je potekalo 10. novembra v 
Leskovcu. Tudi letos so obiskale vseslovensko razstavo rož iz 
krep papirja na Vranskem, na kateri sta se predstavila tudi 
njihova mentorja delavnic Zvonko in Verena Mikša. Zadnjo 
novembrsko soboto smo jih lahko srečah na Gospodinjskem

večeru v Dražencih, ena ekipa pa se je tega dne udeležila tudi 
turnirja v paveršnopsu pri prijateljicah v Gerečji vasi.
VOŠČILNICE ZA OBČINO

Vsak ponedeljek so se srečevale na delavnicah, na katerih so 
nastajali najrazličnejši izdelki za praznični čas. Posebej pa so 
bile ponosne na povabilo občine Videm, ki jih je povabila, da 
zanje izdelajo dvesto voščilnic. Se enemu uspešnemu letu pa 
so nazdravile 7. decembra, ko so v vaškem domu Lancova vas 
organizirale veseli zaključek leta z živo glasbo.

PK

IZ NAŠE ŠOLE
IN VRTCA

Kaj se dela v Vrtcu Sela

9

V Vrtcu Sela se vsak dan pridno dela. 
Predvsem veliko se igramo, rišemo, se 
učimo, telovadimo in radi se imamo. To 
velja za vsak dan! Občasno pa si pope
strimo v njem življenje, takrat spreme
nimo običajni plan. Enkrat smo babice 
in dedke povabili, so z nami telovadili, 
se z nami pomladih in v Simbiozo giba 
smo prvič se vključili. Potem smo pra
znovali 10 let obnovljene šole in 10 let

Vrtca Sela, kot se spodobi na tak dan, 
je — poleg šolskih — tudi naša deca pela. 
Pa tradicionalni slovenski zajtrk pridno 
smo pojedli, kako »zraste« hrana, smo 
si ob prezentaciji poveddi. Na en lepi 
sončen dan h gasilcem smo zavih, saj 
so nas nadvse prijazno medse povabili. 
Ogledali smo si avte in njihovo opremo 
... bTo nam je tak super, da drugo leto 
zopet gremo. Zdaj pa je že december,

mu pravimo »veseli«, zato smo v našem 
vrtcu delavnico imeli. Se prej smo spekli 
kekse, da bi pogostih naše starše in dru
ge vse domače, ki smo jih povabili. V 
delavnici okraski prav lepi so nastali, pa 
z lutkovno predstavo smo nadaljevali. 
Kot dokaz, kako lepo je b'lo, dodajamo 
še sliko, z njo pa naši pesmici naredimo 
piko.

Vzgojiteljice in otroci iz Vrtca Sela
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Veseli december v vrtcu
Vpričakovanju decembra, meseca veselja, prazničnih dobrot 
in obdarovanj, smo z otroki izdelovali izdelke za praznični 
bazar. Otroci so uživali v ustvarjanju.

Komaj smo dočakali prvi teden v decembru, ko smo imeli 
ustvarjalne delavnice za starše, na katerih smo skupaj s star
ši izdelovali okraske za našo vrtčevsko smrečico in bazar. Ob 
tej priložnosti smo starše pogostili s pecivom, ki smo ga sami 
pripravili, in toplim čajem. Skupina staršev nam je pripravi
la lutkovno igrico Tiho, tukaj beremo, za kar smo jim zelo 
hvaležni. Z izdelanimi okraski smo že okrasili smrečico, da je 
zasijala in nam polepšala prihod v vrtec.
Ker je december tudi čas lepih želja, želimo tudi vam veliko 
dobrega. Vašim in našim otrokom pa, da ostanejo takšni, kot 
so, veseli, razigrani in vedoželjni.

VR
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m
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Praznovanje 10-letnice obnovljene šole
»Jaz, selska šola, sem bila danes zelo ponosna. Sredi vasi sto
jim že zelo dolgo, skoraj 66 let. Doživela sem že veliko lepih 
trenutkov. Vedno sem ponosna, ko sem v središču pozornosti.
Tudi današnja prireditev, meni na čast, je bila takšen dogodek.
Moji dragi učenci so pripravili glasbeno pravljico o medved
ku, ki je šel prvič v šolo, najmlajši, iz vrtca, pa so peli. Ker 
sem že stara, mi je bilo všeč, da sem se vrnila v preteklost, v 
leta, ko sem nastajala.
Učenci skupaj z delavci šole se imajo zelo radi, zato je veli
kokrat slišati tudi pesem na to temo. Zakaj se imajo v mojih 
prostorih tako lepo? Ker med nami vladajo veselje, sreča, 
zadovoljstvo, strpnost, sodelovanje, znanje, prijateljstvo, zau
panje, zdravje in razumevanje.
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Še nekaj vam moram zaupati. Danes smo imeli na obisku 
pomembne goste, tudi ravnatelja in župana naše občine, in ne 
boste verjeli, na koncu prireditve sta mi pripeljala torto, čisto 
pravo torto. Učenci in otroci iz vrtca so mi prišepnili, da je 
bila zelo dobra.
Zdaj pa si moram oddahniti, želim podoživeti vse, kar sem 
danes videla in slišala, saj spomini živijo večno.«

Claudia B. Mihelič

Utrinka s praznovanja na šoli Sela. Foto: arhiv OŠ

Simbioza - z medgeneracijskim 
sodelovanjem do novega znanja
Simbioza je največji prostovoljski pro
jekt, ki temelji na medgeneracijskem 
sodelovanju, solidarnosti, spodbujanju 
vseživljenjskega učenja in prostovolj
stvu. Med 2. in 6. decembrom so mladi 
prostovoljci na brezplačni računalniški 
delavnici na OS Videm, podružnica 
Leskovec, predstavnike starejše generaci
je navduševali nad uporabo računalni
ka, interneta in mobilne telefonije.

Osrednji namen akcije je omogočiti sta
rejšim pozitivno izkušnjo z računalni
kom, vzbuditi in okrepiti njihovo samo
zavest, jih motivirati za nadaljnje učen
je, uporabo računalnika in interneta. 
Računalniških delavnic se je udeležilo 
kar trinajst upokojencev iz lokalnega 
okolja. Vzdušje je bilo odlično, sproščeč 
no in zelo delovno. Še posebej so uživae 
h učenci podružnične šole Leskovec, ki 
so starejšim pomagali in jih vodih do 
zastavljenih nalog. Hvala učencem Špe
li, Jani, Aljažu, Jani, Martinu, Moniki, 
Karin, Aneju in Aleksu.

VTISI NEKATERIH 
UDELEŽENCEV

Slavica Grgič: »Obiskala sam tečaj 
računalništva, kar mi je bilo všeč. 
Zahvaljujem se vam za trud. Osvojili 
smo nekaj veščin, ki so še kar nove za našo 
generacijo. Se enkrat hvala. Lepo preživete 
praznične dni vam želim.«
Zinka Stopajnik: »Računalniški tečaj

Starejši so dobili pozitivno izkušnjo z računalnikom. Čestitamo! 
Foto: arhiv OŠ

mi je dopolnil znanje, ki sem ga že imela. 
Vesela bi bila, če bi se večkrat ponovil. Za 
nas starejše je to velik napredek, da spo
znamo osnove računalnika. Zahvaljujem 
se učiteljici Tini za lepo razlago in trud, 
ki gaje delila z nami. V letu 2020, ki pria 
haja, vam želim mnogo zdravja in uspe
hov!«
Danica Medved: »Z velikim veseljem 
sem obiskovala računalniški tečaj, še večja 
sreča in veselje je bilo delati v sodelovanju 
z meni enakimi tečajniki, ki smo vsi 
potrebni osnovnega znanja računalništva. 
Hvala vsem učencem, ki so nam pomaga

li pri osnovah računalništva. Posebej pa 
velika zahvala učiteljici Klementini, ki se 
je v tem tednu razdajala za nas tečajni
ke. Mislim, da ji ni bilo ravno lahko. Se 
enkrat hvala vsem, bilo mi je prekrasno in 
prijetno. Upam, da nam bo še kdaj omo
gočen kakšen tako prijeten tečaj, ki bi se 
ga z veseljem udeležila.«
Jožef Šmigoc: »Zelo prijetno sem se poču
til na računalniškem tečaju, ki sem ga z 
veseljem obiskal in pridobil novo znanje. 
Hvala.«

Klementina Orešek,
koordinatorka projekta
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Medgeneracijsko bralno srečanje
Bralci v vsakem življenjskem obdobju 
najdemo knjige, ki nas pritegnejo. Gre 
za različne tematike, žanre, vrste litera
ture. Številni odrasli radi posežejo tudi 
po mladinski literaturi, ker je zanimiva 
in ker želijo pobližje spoznati svet mla
dostnikov, ki je morda drugačen, kot je 
bil svet v njihovi mladosti. Ob knjigah 
se lahko zbližamo in bolje razumemo 
svoje otroke oziroma učence.

S to mislijo se je kar nekaj učiteljev in 
staršev odzvalo vabilu, naj se pridruži
jo branju mladinskih knjig. Letos smo 
med ponujenimi — projekt namreč vodi 
mag. Tilka Jamnik v okviru Društva 
Bralna značka Slovenije — izbrali mla
dinski roman Nataše Konc Lorenzut- 
ti Avtobus ob treh. Knjigo so prebrali 
tudi številni učenci in dogovorili smo 
se za srečanje. Ker nas je bilo skoraj 
trideset, smo organizirali dve srečanji.
Sestali smo se v dveh poznih, mračnih 
popoldnevih ob koncu novembra. Naj
prej smo se med seboj dobro seznanili 
in delili drug z drugim tudi kaj manj 
znanega ah opaznega o sebi. Nato smo

Na petem posvetu Varna mobilnost v VIZ
I čiteljici iz šole Sela sva se na povabilo Zavoda za šol- 
stvo udeležili 5. posveta Varna mobilnost v VIZ. Pred

stavili sva Otroško varnostno olimpijado, ki jo že 14 let 
organizira Policijska uprava Maribor.

Naši učenci vsako leto dosegajo odlične rezultate na Otroški 
varnostni olimpijadi, velikokrat so se uvrstili tudi v finale in 
tudi tam posegli po najvišjih mestih. Na Bledu sva predstavili 
didaktične pripomočke za urjenje in pripravo na tekmovanje. 
Posveta sta se udeležila tudi policista, ki sta udeležencem pred
stavila predvsem organizacijo tekmovanja. Zanimanje za našo 
stojnico je bilo veliko, saj sva pripravili makete tekmovalnih 
polj, pravila iger, policista pa sta pokazala konkretne predmete 
za tekmovanje.
Slišali sva, da imajo tudi druge šole po Sloveniji željo sodelo
vati na tem tekmovanju. Vsi skupaj želimo, da bi učenci prek 
iger spoznavali, kako pomembno je poznati pravila varnosti in

varnega ravnanja v primeru naravnih nesreč, požara ter pozna
ti pravila spletne varnosti.

Claudia B. Mihelič

Selški učiteljici sta na Bledu predstavili Otroško varnostno 
olimpijado. Foto: arhiv OŠ

Medgeneracijsko bralno srečanje na šoli Videm. Foto: arhiv OŠ

se pogovarjali o knjigi, pa ne tako »po Vabljeni vsi, ki morda tokrat niste zbra- 
šolsko«, temveč nam je bila knjiga nav- h poguma, pa radi berete in svoje misli 
dih za pogovor o lastnih izkušnjah, raz- delite tudi z drugimi. Branje in druže- 
mišljanjih, mnenjih, ki smo jih podelili nje nas delata boljše, zadovoljnejše, bolj 
drug z drugim. Čas je kar zbežal in po povezane in srečnejše, 
sladkem zaključku smo se odločili, da Vesna V. Pulko
tovrstno srečanje ne bo zadnje.
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Naša šola praznuje
Sola Leskovec je 5- novembra 2019 praznovala 107. rojstni 
dan. Kot se za tak dan spodobi, smo ji učenci in vsi zaposleni 
čestitali ter ji zapeli na kratki prireditvi, ki smo jo pripravili 
v zgornji avli naše šole. Vodja šole nam je predstavila tudi nje
no zgodovino in razvoj.

Ugotavljamo, da je šola še zmeraj prava lepotica, kot pred 
mnogimi leti, le da je število njenih obiskovalcev veliko manj
še, a zato nista nič manjši ljubezen in veselje do nje. Ponosni 
smo na našo šolo, z veseljem jo obiskujemo in to z znanjem in 
spoštovanjem tudi dokazujemo. Kornelija Jelen, 7. e

■tun__ ___ 2

107. ROJSTNI DAN

NAŠA ŠOLA PRAZNUJE ŽE 107. ROJSTNI DAN. VŠEČ 
MI JE, DA JO IMAMO RAVNO TU V LESKOVCU. 
ŠOLA MI JE »KUL«, SAJ SE V NJEJ VELIKO NAUČIMO. 
V ŠOLI JE PRIBLIŽNO 71 UČENCEV. NEKATERIM SE 
ZDI ŠOLA BEDNA, AMPAK MENI NI. PRED KRAT
KIM SMO DOBILI GOSTA. TO JE MOTIŽELJKO, KI 
NAM BO POMAGAL, DA BOMO PRIJAZNEJŠI DRUG 
Z DRUGIM.
ŠOLI ŽELIM ŠE VELIKO USPEHOV, IMAM JO ZELO 
RAD.

TEO JELEN, 4. E

Dan slovenske hrane na šoli Sela
V šoli Sela smo 15. novembra ponovno preživeli lep, sproščen 
in poučen dan dejavnosti. Začeli smo s tradicionalnim sloven
skim zajtrkom, ki je bil sestavljen iz lokalnih živil. Domači 
kruh, maslo, med, mleko in jabolko. Učenci vedo, da je zajtrk 
prvi in najpomembnejši obrok, ki telo oskrbi za dobro delo v 
šoli.

Vse aktivnosti na dnevu dejavnosti so učence poučile o pome
nu lokalne, sveže in zdrave hrane. Čebelarja sta pripovedovala 
o pomenu in življenju čebel. Pokazala sta tudi svojo opremo. 
Spoznali smo ekološko kmetijo Murko iz Lancove vasi. Gospa 
Tatjana nam je pripovedovala o delu na kmetiji, pokazala nam 
je pridelke in izdelke, ki jih pridelajo. Pokušali smo domači 
kruh, kislo zelje, kašo, jabolčni sok, spekla nam je tudi doma
čo pokovko. Lahko smo se prepričali, da je ekološka, domača 
hrana tudi zelo okusna.
Šolski zeliščarji so predstavili stojnico zelenjave in sadja, ki 
so jo v šolo prinesli učenci. Predstavili so tudi šolsko zeliščno 
gredo in mešanico zelišč, ki so jih pridelali na gredi.

Ob dnevu slovenske hrane so na šoli Sela pripravili poučen dan 
dejavnosti in si privoščili slovenski zajtrk. Foto: arhiv OŠ

Ob 10. uri smo skupaj z gosti zapeli pesem Čebelar v telova
dnici. Dan dejavnosti smo nadaljevali z različnimi aktivnost
mi po razredih.

Marija Božičko
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Otroci pojejo slovenske pesmi in se 
veselijo na OŠ Videm
V športni dvorani OŠ Videm je 21. novembra potekal prvi 
novembrski predizbor projekta Otroci pojejo slovenske pesmi 
in se veselijo v šesti sezoni.

Skupaj je v obeh kategorijah nastopilo devetnajst mladih 
pevk, ki so s svojimi nastopi navdušile blizu petsto obiskoval
cev. Vse so odlično zapele, dodatno spodbudo in podporo pa 
so imele pri svojih navijačih, ki so ustvarili izjemno vzdušje.
V polfinale, ki bo prvič tudi na naši šoli v marcu, sta se uvr
stili Evelin Kolednik iz 5. a in Pia Krajnc iz 6. a. Vabljeni k 
navijanju.

Dejan Štuhec

Predpraznično razpoloženje na šoli Sela

Naravoslovni dan

Na OŠ Videm je navdušilo 19 mladih pevcev. Foto: arhiv OŠ

BOŽIČNE ŽELJE

Zelo sem vesela, ko so prazniki, še posebej, ko je božič. Takrat 
se imamo vsi radi. Najboljše mi je bilo lani, ker sem dobila 
punčko, ki sem si jo želela že od nekdaj. Končno se mi je želja 
uresničila. Letos sem si želela, da bi dobila kako sestrično, in 
res se mi je želja uresničila. In še bratranca bom dobila. Poza
bila sem povedati, da sem lani dobila botra in zato sem sedaj 
dobila še sestrično. Ampak niso pomembna le darila, temveč 
družina, sorodniki in prijatelji. Lani sva s Saro narisali risbice. 
Mami in ati sta bila zelo vesela in sta rekla, da lepšega darila 
ne bi mogla dobiti.
Samo še nekaj, če ne verjameš v Božička, ne dobi tvojega 
pisma in ti prinese čisto nekaj drugega. Meni se je to že zgo
dilo.

Manja Smigoc, 5. e
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Praznične adventne delavnice

Stran 37 —

Qri sv. Družini so tudi letos nadaljevali lepo tradicijo pri
prave na božič. Za tamkajšnje veroučence so pripravi

li tri adventne delavnice, na katerih so se otroci družili in 
veselo ustvarjali.

Prva delavnica je potekala v soboto, 30. novembra, na njej pa 
so otroci izdelovali adventne venčke. Venčke so nato odnesli 
v cerkev, kjer so jih naslednji dan, na prvo adventno nedeljo, 
tudi blagoslovili. Na drugi delavnici, 7. decembra, so izdelo
vali praznične božično-novoletne voščilnice, na zadnji delav
nici, 14. decembra, pa so si otroci izdelali všečno in unikatno 
sv. Družino. Čeprav je bil obisk letos nekoliko skromnejši, 
so delavnice tudi letos ponudile veliko mero ustvarjalnosti. 
Nekaj izdelkov so prispevali tudi za Karitasov adventni bazar.

VABILO NA OTROŠKO POLNOČNICO
Vsi otroci ste v torek, 24. decembra, ob 18. uri lepo vabljeni na 
otroško polnočnico k sv. Družini. Otroci bodo zaigrali igrico 
»Kako svetla noč je nocoj«, med mašo pa bo prepeval tudi cerkve-

Na zadnji delavnici so otroci izdelali prav posebno sv. Družino.

ni otroški zborček pod vodstvom Anke Trafela. Pridite, lepo bo!

Besedilo in foto: PK

Bf Kulturno društvu Francetu Prešernu ii Vidmu
OBČINA VIDEM ±an

JOŽEFOV PLES

veselo na Jožefov0

Z ODLIČNIMI IZVAJALCI
V SOBOTO, 21. MARCA 2020 

OB 16.30 URI
A

jLan restavracija Kidričevo
VSTOPNICE:
RESTAVRACIJA PAN KIDRIČEVO, 041808 449 - VLADO; GOSTIŠČE PRI TREH LIPAH VIDEM, 02 76414 81 ali 040163 113
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Operativno preverjanje gasilskih enot
1 /nedeljo, 27. oktobra, je GZ Videm skupaj s PGD Tržeč 
V izvedla operativno preverjanje gasilskih enot Gasilske 

zveze Videm. Preverjanje je potekalo po intervencijsko- 
-poveljniškem sistemu (IPS). Na terenu so delovala vsa 
gasilska društva iz GZ Videm: Tržeč, Sela, Videm pri Ptuju, 
Podlehnik, Žetale in Leskovec.

Štab in sprejemno mesto sta bila vzpostavljena v gasilskem 
domu Tržeč. Lokacije delovnih točk so bile vTržcu, Jurovcih, 
Lancovi vasi in Majskem Vrhu. Skupno je bilo 12 delovnih 
točk, društva pa so se izmenjevala na delovnih točkah. Pre
verjanje so si ogledali tudi župani občin Videm, Podlehnik in 
Žetale ter se seznanili z delom štaba in posredovanjem gasilcev 
ter drugih struktur v sistemu zaščite in reševanju v primeru 
neurja z večjimi razsežnostmi.
Namen preverjanja je bilo preveriti sposobnost formiranja šta
ba intervencije, vodenja enot na terenu, koordinacije na tere
nu in tudi preizkus sistema radijskih zvez.
Po končanem operativnem preverjanju smo skupaj izvedli 
požarno vajo na podjetju Ekologo v poslovno-industrijski 
coni v Lancovi vasi. Predpostavka je bila, da je zagorel prede-

Utrinki z letošnjega operativnega preverjanja gasilskih enot GZ
Videm. Foto: arhiv PGD

lovalni objekt.
Zahvaljujemo se občini Videm, podjetju Ekologo, KS Lanco
va vas in KS Tržeč ter vsem občanom, ki ste nam pomagali pri 
izvedbi preverjanja.

PGD Tržeč

Videmski gasilci s prijatelji iz Srbije na 9. 
Gasilskem boju
1 /soboto, 23. novembra, smo se gasilci PGD Videm pri 
V Ptuju udeležili 9. Gasilskega boja v PGD Leskovec. Na 

tekmovanje smo povabili tudi naše prijatelje iz DVD Sil- 
baš iz Republike Srbije. Skupaj smo na tekmovanju nasto
pili s sedmimi ekipami, od tega so eno ekipo sestavljali 
naši prijatelji iz Srbije.

V kategorija A sta naša člana Jože Smigoc in Tomaž Muršek 
zasedla odlično 2. mesto. V konkurenci ekip smo v navezi z

DVD Silbaš osvojili 3. mesto. Vsem našim tekmovalcem 
iskrene čestitke za dosežene rezultate. Posebna zahvala gre tudi 
Dušanu Hrgi, ki nas je s prijatelji iz Srbije tudi pogostil in 
predstavil svojo ribiško dejavnost.

PREGLED LETA NA PODROČJU OPERATIVE
Leto 2019 si bomo v društvu zapomnili kot eno najbolj inter
vencijsko pestrih let v zadnjem desetletju. Gasilci iz PGD 
Videm smo letos posredovali na enajstih intervencijah, od
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tega beležimo šest intervencij na področju požarov, trikrat 
smo posredovali pri tehničnih in drugih nesrečah, dvakrat pa

Skupinska fotografija s prijatelji iz Srbije 
Foto: arhiv PGD Videm pri Ptuju

smo posredovali ob poplavah in neurjih, slednji dve sta obe 
bili večjega obsega.
Operativni člani društva so se v letu 2019 uspešno vključe
vali v razna izobraževanja in jih uspešno končali. Tako smo v 
začetku leta pridobili pet novih operativnih gasilcev in enega 
nižjega gasilskega častnika. Se en naš član je v spomladanskih 
mesecih uspešno opravil specialnost tehničnega reševanja. V 
jesenskih mesecih so uspešno končali tečaj za pripravnika dve 
članici in dva člana, trije naši člani pa so opravili specialnost 
za nosilca dihalnih aparatov v Pekrah. V okviru GZ Videm 
trenutno poteka tečaj za specialnost strojnik, udeležuje se ga 
kar sedem naših članov, k tečaju za gasilskega častnika pa je 
pristopil en naš član.
Vsem, občanom želimo mirne družinske praznike v krogu naj
dražjih in se zahvaljujemo za vsakršen dar ob prejemu koledarja. 
Vse lepo v novem letu 2020 želimo gasilci PGD Videm pri Ptu

ju.
PGD Videm pri Ptuju

Videmski gasilci menjujejo dotrajano motorno brizgalno
1 /idemski gasilci beležimo iz leta v leto vse več inter- 
V vencij - ob večjih nalivih je vse več poplav in drugih 

nesreč, kjer je uporaba motorne brizgalne nujno potreb
na. Trenutno imamo v društvu v uporabi že dotrajano 
motorno brizgalno Rosenbauer, ki se približuje svojim 50 
letom. Težave se kažejo predvsem ob večjih posredova
njih, kjer motorna črpalka deluje več ur skupaj.

V društvu se zavedamo, da lahko občanom le z dobro opremo 
zagotavljamo varstvo pred požari in zaščitimo njihovo premo
ženje pred poplavami ob večjih neurjih. Zaradi omenjenih 
težav se v našem društvu trudimo, da nam skupaj z občani, 
podjetniki in občino Videm v letu 2020 uspe nakup nove 
motorne brizgalne.
Vse občane in podjetja tako prosimo za vašo finančno pomoč

ob naši večji investiciji. Hvaležni vam bomo za vsakršno 
finančno pomoč, ki nam jo boste namenih po svojih zmo
žnostih. Vsi tisti, ki boste darovali vsaj 50 evrov, boste postali 
boter motorne brizgalne, vsaj 100 evrov bo potrebnih za sre
brnega botra, za zlatega botra pa vsaj 500 evrov. Vsem daro
valcem se bomo posebej zahvalili, predvsem pa vsem botrom, 
ki bodo prejeli posebno pisno zahvalo ob predaji naše motor
ne brizgalne.
Finančna sredstva lahko predate našim članom ob obisku 
na domu ali jih nakažete na TRR Unicredit Banka Sloveni
ja, d. d., SI56 2900 0005 0894 205. Za več informacij smo 
vam na voljo na strani Facebook in na elektronskem naslovu 
pgd. videni @siol. net.
Na pomoči

Vaši videmski gasilci

PGD Sela ob koncu jubilejnega leta
eto 2019 bo zapisano v kroniko PGD Sela kot jubilejno 

Lleto. Društvo je letos namreč obeležilo 70 let delova
nja, jubileju pa so posvetili številne dogodke. Tudi druga 
polovica leta je bila za selske gasilce pestra in delovna.

V oktobru, mesecu požarne varnosti, so bili že tradicionalno 
vpeti v različne dejavnosti. Osrednji dogodek so pripravili 21. 
oktobra, ko so občane povabili na dan odprtih vrat PGD Sela. 
Obiskovalcem so predstavili svoje delo in opremo, prikazali 
maščobni vzbuh, ponudili so servis gorilnikov, veliko anima

cij so namenih tudi najmlajšim obiskovalcem, ob koncu pa 
je zadišalo še po pečenih kostanjih. Dan prej so na kmetiji 
Gajser v Doleni organizirali društveno gasilsko vajo ter se pre
izkušali pri reševanju s pnevmatskimi dvižnimi blazinami in 
gašenju s peno. Sodelovali so tudi na operativnem preverja
nju GZ Videm in se udeležili velike gasilske vaje, vrata svojega 
gasilskega doma pa so odprli tudi 23. oktobra, ko so jih obi
skali učenci OS Sela. Njihova operativna enota je sodelovala 
tudi na prikazni vaji, ki jo je 11. oktobra izvedlo PGD Žetale.
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TEKMOVANJA IN IZOBRAŽEVANJA
Kope so bile letos 14. septembra gostitelj državnega tekmo
vanja v orientaciji. Tekmovanja sta se udeležili ekipa pionirk 
v sestavi Nuša Godec, Pia Glonar in Kaja Ciglar (mentorica 
Anja Mohorko) in ekipa mladincev, ki so jo sestavljali Gaj 
Železnik, Rok Ko j c in Blaž Potočnik (mentor Alojz Auer). 
Slednji so se izkazali tudi v težkih pogojih (težek teren in 
megla), saj so dosegli odlično 3- mesto.
Ekipi pionirjev in mladincev (mladinke žal zaradi poškodbe v 
ekipi niso nastopile) sta se 28. septembra udeležili regijskega 
tekmovanja v Majšperku. Mladinci so osvojili 2. mesto in si 
tako priborili nastop na državnem tekmovanju, ki bo priho
dnje leto, pionirji pa so se uvrstili v drugo polovico sodelujo
čih ekip.
V društvu se zavedajo, da se dobri rezultati gradijo tudi na 
podlagi izobraževanj mentorjev, ki sledijo novim smernicam 
dela z gasilsko mladino. Anja Mohorko, Aleš Sitar in Matjaž 
Klasinc so se 16. in 17. novembra na Treh kraljih udeleži
li regijskega posveta mentorjev Podravske regije. Dvodnevne 
delavnice so ponudile nove pristope in primere dobre prakse 
za učinkovito delo z gasilsko mladino.

DOBRE ŽELJE
Člani in članice PGD Sela se ob koncu jubilejnega leta zahvalju

jejo za dobro in tvorno sodelovanje. Vsem voščijo radostne božične Ekipi pionirk in m|adincev sta se letos udeležili državnega tekmova- 
praznike, novo leto pa naj vsem nakloni srečne in varne poti. nja v gasilski orientaciji na Kopah. Mladinci so dosegli odlično 3.

PK mesto. Čestitamo! Foto: arhiv PGD Sela

9. Gasilski boj Leskovec
prostovoljno gasilsko društvo Leskovec je deveto leto 

zapored v soboto, 23. novembra, pripravilo Gasil
ski boj Leskovec, na katerem je sodelovalo 15 dvojic in 
šest četveric iz vse Slovenije. Odlično so se odrezali tudi 
domači gasilci.

Gasilski boj je gasilska tekmovalna disciplina, podobna tek
movanju Fire Combat. Tekmovanje je sestavljeno iz premago
vanja raznih ovir, uporabe izolirnega dihalnega aparata, gasil- 
skoreševalne tehnike, nošenja bremena, vleke vrvi in cevovoda 
ter gašenja.
Predsednik PGD Leskovec Peter Jagarinec je po koncu tek
movanja povedali #5 tekmovanjem smo zelo zadovoljni, drugo 
leto se zagotovo srečamo na že 10. Gasilskem boju Leskovec 2020, 
ko bomo spet poskušali priti do 50 ali več ekip in povabiti vse 
legende tekmovanj Fire Combat. Gasilski boj je tekmovanje, na 
katerem je zmagovalec vsak, ki pride do cilja, če zmaga, pa še 
toliko boljše. Da prideš do cilja, je treba narediti veliko več, kot 
samo razviti nekaj suhih cevi kot pri klasičnih tekmovanjih. To 
tekmovanje je tudi nekakšen preizkus, iz kakšnega testa je kdo. 
Kdor zares zmore, bo zdržal tudi na intervenciji.«

TM Lara Vidovič 2.d OŠ Sela
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Dogodki v PD Haloze
Haloze vsako leto v oktobru organizira Spominski 

pohod na naše preminule člane. Iz leta v leto ugota
vljamo, da smo zmeraj bližje možnostim, da zbolimo in da 
vsakega izmed nas lahko doleti smrt. Tako so mnogi naši 
člani že našli mir med zvezdami, ampak radi se jih spomi
njamo in mislimo nanje.

Veliko zaslug so imeli v našem društvu predvsem naš nekdanji 
vodnik Albin Milošič, član nadzornega organa Janko Malek 
in članica Frančka Merkuš. V njihov spomin smo se podali po 
delu Poti med vinogradi in med potjo obujali lepe spomine 
nanje.
Zadnjega oktobra smo se podali na Primorsko, na Javornik 
(1140 m). Kljub kapljicam dežja med potjo smo polni energi
je ubirali pot proti domu na Javorniku. Nekateri smo se odlo
čili za pot proti vrhu, kjer nas je pričakala prava zimska idila 
v neizmerni lepoti. Naš vodnik Maks nas je ob koncu poho
da presenetil z vabilom prijatelja Dušana, ki nas je povabil na 
svoj dom v Podmeji, kjer sta nas toplo pričakala njegova oče 
in mama. Družina nas je presenetila z gostoljubnostjo in pri
morskim petjem, ki nam je resnično seglo do srca.

Pohod v spomin na naše člane. Foto: arhiv PD

Vabljeni na Štefanov pohod 26. decembra in občni zbor dru
štva 31. januarja 2020.
PD Haloze želi vsem lepe in doživete božične praznike ter srečno 
v letu 2020.

Majda Forstnerič

Aktivnosti v DU Dolena
V

^*lani DU Dolena so konec oktobra vstopili v preno- 
V—vljene društvene prostore. Po delovnih akcijah v sep
tembru (pripravljalna dela za obnovo stropa v društvenih 
prostorih) je nastopil čas za nove akcije konec oktobra. Z 
velikim veseljem so najbolj pridni člani in članice očistili 
prenovljene prostore.

V vmesnem času so gradbeni mojstri opravili sanacijo in izo
lacijo mansardnega stropa ter potrebna pleskarska dela v vseh 
prostorih društva. Srečanja v preurejenih prostorih bodo 
ob topli besedi še toplejša pozimi in poleti strpnejša. Hvala 
obrtnikom za dobro opravljeno delo ter občni Videm in KS 
Dolena za tehnično in finančno pomoč.
To pa ni bila edina dejavnost društva. 20. novembra so izvedli 
še mini izlet z martinovanjem v gradu Štatenberg pri Mako
lah. Ob martinovem kosilu v grajski restavraciji so zvoki har
monike nadarjenih članov popestrili vzdušje, udeleženci pa so 
zaplesali in zapeli vinske napitnice. V poznem popoldnevu so 
si ogledali še grajsko zbirko oblačil, sobane in prečudovite lon
čene peči, ki ob še nekaj kosov ohranjenega pohištva krasijo 
velike sobane nadstropja graščine. Za konec pa še v grajsko 
klet (upravlja jo Društvo vinogradnikov Makole) na pokušino 
vin vinarjev iz okolice. Prečudoviti okusi rizlingov, muškatov 
in jagodnih izborov prejšnje sezone so bili prava češnja na tor
to doživetega dne.

Dolenski upokojenci na martinovanju na Štatenbergu

Ob petkih potekajo v prostorih DU zimska druženja in igranje 
pikada. 22. 12. 2019 je predviden zaključek leta za vse člane 
društva. Ob kosilu in glasbi se bomo družili v gostilni Svenšek na 
Selih.

Besedilo in foto: FL
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V Društvu upokojencev Sela jesen polna 
dogodkov
1 /KS Sela so društva znana po svo-
V jih aktivnostih in zavzetem delu, v 

ospredju pa so prav gotovo člani Dru
štva upokojencev (DU) Sela. Njihov 
program delaje poln najrazličnejših 
aktivnosti, so organizatorji mnogih 
dobro obiskanih družabnih in rekre
ativnih srečanj, uspešno peljejo pro
jekt Starejši za starejše, letošnja jesen 
pa je bila zanje še posebej razgibana.

Pri hiški ob Polskavi, kjer se srečuje
jo dnevno, saj imajo žene tam jutranjo 
telovadbo, čez dan pa tam potekajo tre
ningi kegljaških ekip, so letos jeseni pri
pravili trgatev in ličkanje (kožuhanje) 
koruze. Ob delu so obudili spomine 
na dve tradicionalni jesenski opravili, 
ki jim gresta še zmeraj dobro od rok.
Delo so uspešno končali, po delu pa so 
si privoščili dobro domačo malico in

Na Selih je bilo zaključno kegljaško druženje ekip iz videmske občine. Foto: arhiv DU

druženje zaključili v veselem vzdušju, jenci že pridno hodijo s koledarji nao-
Posebej ponosni so bili v novembru, ko koli, z majhnimi pozornostmi pa bodo
so v prostorih kulturne dvorane gosti- v teh dneh obiskali tudi starejše, bolne 
h kegljaške ekipe iz občine Videm. Za in pomoči potrebne starejše člane. Vse 
vzorno pripravljen dogodek so dobili dobro jim želimo tudi v novem letu. 
veliko pohval.
V prazničnem decembru selski upoko- TM

Vesela trgatev članov DU Sela Tudi kožuhanje jim gre dobro od rok ...

Aktivnosti DU Videm v drugem polletju
Oožično-novoletni prazniki trkajo na vrata, leto 2019 
Dse končuje. To je čas, ko ocenjujemo preteklo delo in 
kujemo načrte za prihodnje leto. V društvu se zavedamo, 
da druženje članom polepša vsakdan. V vodstvu se trudi
mo, da bi bili skozi vse leto zanimivi dogodki.

Septembra smo organizirali kolesarjenje po ravninskem delu

naše občine. Oktobra smo se z dvema avtobusoma podali 
proti Mirni Peči ter si ogledali muzej Lojzeta Slaka in Toneta 
Pavčka. V Mirni Peči smo obiskali tudi cerkev sv. Kancijana. 
Tamkajšnji duhovnik p. Janez Rihtarič nam je obširno pred
stavil cerkev in župnijo. Udeležili smo se tudi maše, ki je bila 
namenjena za vse umrle člane našega društva. Maševal je naš 
videmski pater Anton Borovnjak, za kar se mu zahvaljujemo.
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Kolesarji DU Videm

V začetku novembra smo se odpravili na nakupovalni dan 
v Lenti in martinovo kosilo v gostišče Marta v Cvetkovcih, 
nekaj dni pozneje pa na pohod po Halozah s postankom pri 
Rozingerjevih. Rezki in Janku hvala, hvala pa tudi Slavici za 
slanike ob začetku pohoda. Hvala tudi Blažu, ki nam je omo
gočil druženje v vaškem domu.
Skozi leto obiščemo slavljence, ki praznujejo 90. rojstni dan, 
jim voščimo in skromno obdarimo. S pisno voščilnico pa 
se spomnimo članov, ko praznujejo okrogli rojstni dan. V 
decembru obiščemo s skromnim darilom tudi vse naše čla
nice oz. člane, ki so dopolnili 80 let, in invalide na njihovih 
domovih ter v domovih za starejše. Teh obiskov je bilo letos 
kar 111. Tudi zakoncem, ki praznujejo 50 ah več let skupne
ga življenja in so naši člani, izrazimo pozornost z obiskom in

Druženje v rožnati jeseni
nNruštvo onkoloških bolnikov Slovenije je bilo ustano- 
L/vljeno leta 1986 in ima od leta 2005 naziv humani
tarna organizacija. V društvu deluje 20 skupin za samopo
moč po celotni Sloveniji. Ena izmed teh je tudi skupina za 
samopomoč Ptuj.

Srečujemo se vsak drugi torek v mesecu ob 17. uri v Domu 
upokojencev Ptuj. Skupino vodita strokovna vodja Julijana 
Kozel in prostovoljka koordinatorka Marjetka Munda Bratu
šek. Člani in članice v naši skupini so se vsi soočili z diagnozo 
rak, nekateri celo dva- ali trikrat. Veliko članov prihaja samo 
v našo skupino, saj je naše druženje neobvezno in brez raz
lage lahko skupino tudi zapustite. Vsekakor pa je v skupini 
pomemben in v ospredju posameznik, ki se srečuje z vsakda
njimi in neobičajnimi težavami in želi znotraj skupine podeliti 
težavo. Slišimo tudi veliko srečnih zgodb.
Glavno poslanstvo društva je ozaveščanje o raku, združevanje 
obolelih za rakom, njihovih svojcev, prijateljev, zdravstvenih

Stran 43 __

Skupinski posnetek pred muzejem. Foto: Hliš

skromnim darilom.
V začetku decembra smo s sodelovanjem z OS Videm v okvi
ru projekta Simbioza sodelovali na brezplačnem računalni
škem tečaju, vendar je bila udeležba skromna. V prijetnem 
vzdušju smo 12. decembra končali aktivnosti za leto 2019 
in ob koncu druženja zapeli tisto našo En lep večer je spet za 
nami. Spoštovani člani, članice DU Videm, do naslednjega 
druženja se imejte lepo.
Vsem, članicam in elanom D U Videm, tudi vsem upokojenkam, 
upokojencem naše občine in župnije želimo lepe, prijetne božic- 
no-novoletnepraznike in mnogo zdravja v letu 2020.

Franci Hliš, 
tajnik DU Videm

v Halozah

Utrinek z druženja članov skupine za samopomoč Ptuj

strokovnjakov in vseh, ki želijo sodelovati. Vemo, da so naj
pomembnejši preventiva, zdrav način življenja, gibanje, zdrava 
prehrana in vse, kar vpliva na krepitev zdravja.
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Vsekakor pa si privoščimo izlete po Sloveniji in skupinske 
pohode znotraj skupine, tako na Donačko goro, Boč, Roglo 
in okrog Ptujskega jezera. Srečujemo se tudi z drugimi skupi
nami za samopomoč ob raznih obletnicah društev.
V oktobru (mesec boja proti raku dojke) smo se člani na 
povabilo prijazne družine, hčere ene od članic, ki je hkrati 
podporna članica društva, srečali ob dobri haloški pogostitvi 
v Trdobojcih pri Jelenovih. Helena z družino je bila gostite
ljica, pomagal je tudi Jelkin sin Andrej, ki je za dobrodošlico 
ponudil roko v pomoč pri peki kostanjev. S krajšim uvodnim 
nagovorom nam je Helena zaželela dobro počutje v Halozah, 
ki ga to popoldne ni manjkalo.

V skupini imamo kar nekaj glasbenih talentov, tako daje dru
štvo v tem letu bogatejše še za himno društva onkoloških bol
nikov Ptuj. Le redkokje še danes lahko doživimo tako topel, 
iskren in prisrčen sprejem, ki se čuti že kot objem ob prihodu. 
Vsaka mama in oče sta lahko samo ponosna, da jima je uspelo 
vzgojiti tako krasna otroka in prekrasne vnuke, kar Jelka in 
Andrej Petrovič zagotovo sta.

Društvo onkoloških bolnikov Slovenije, 
skupina za samopomoč Ptuj 

Marjetka Munda Bratušek, koordinatorka prostovoljka 
Julijana Kozel, strokovna vodja

Pohod Društva upokojencev Zgornji Leskovec
1 /lepem nedeljskem popoldnevu, 10. novembra, 
V smo se upokojenci iz Zgornjega Leskovca podali na 
pohod. Ker živimo v lepem haloškem območju, smo šli 
kar po domačih hribih.

Zbralo se nas je lepo število. Med potjo smo obiskali zidanice 
naših članov društva upokojencev, kjer so nas lepo postregli. 
Veliko smo si imeli povedati pa tudi pošaliti. Slišala se je tudi 
domača pesem. Pohod smo zaključili v mraku. Dogovorili 
smo se, da bomo pohod ponovili, saj smo dobili povabila na 
druge hribe. Sedaj nas je naša pot vodila skozi Strmec. Lepo je 
bilo poskrbeti za dušo, telo in prijateljstvo.

Lenka Krajnc

Novo gasilsko vozilo GVC24/50 prispelo v PGD Tržeč
pobota, 14. decembra 2019, ob 17. uri bo z velikimi 
«3črkami zapisana v zgodovino PGD Tržeč, saj smo tega 
dne v društvo pripeljali novo gasilsko vozilo GVC24/50 iz 
Gornje Radgone, iz podjetja Rosenbauer. Narejeno je na 
podvozju MAN TGM 13.290 4 X 4 BL FW.

Od 3. avgusta 2017, ko smo imeli prometno nesrečo z vozi
lom GVC16/24, smo bili kar 863 dni brez drugega vozila s 
cisterno. Vozilo je dokončano, funkcionalno in je namenjeno 
za posredovanje v požarih ter drugih nesrečah na območju 
občine Videm.
Vsem skupaj se iskreno zahvaljujemo za pomoč ob tej veliki 
pridobitvi. Ker pa finančni delež društva še ni v celoti porav
nan, pozivamo vse ljudi dobre volje in razuma, da nam poma
gajo pri dokončnem poplačilu društvenega deleža v višini 
106.850,38 EUR.
Najlaže boste pomagali s SMS-donacijami. Na tel. št. 1919 
pošljete sporočilo: TRZEC1 in darujete 1 EUR ali TRZEC5 
in darujete 5 EUR za novo vozilo GVC24/50.

Novo vozilo trževskih gasilcev

Vsi skupaj pa lepo vabljeni na uradno predajo vozila, ki bo v 
soboto, 20. junija 2020, pred gasilskim domom Tržeč. Slavje 
se bo nadaljevalo z veliko gasilsko veselico.

PGD Tržeč
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VTržcu prevladuje zadovoljstvo

Robert Pečnik, trener članske ekipe Tržcaa

K logometaši Tržca, ki že nekaj let 
I M bolj ali manj uspešno nastopajo 
v 1. razredu MNZ Ptuj, so po jesen
skem delu prvenstva uvrščeni na 4. 
mesto. Trenutno je to mesto, ki po 
koncu rednega dela prvenstva pri
naša končnico za prvaka, kar je tudi 
eden izmed osrednjih ciljev rdeče- 
-belih v sezoni 2019/2020.

Trževčani so jeseni sicer precej nihali v 
formi, nekatere njihove predstave so 
bile zelo povprečne, na drugi strani pa 
je bilo kar nekaj izjemnih, začinjenih s 
kopico zadetkov. Moštvo je kot prvo v 
ligi že po dveh odigranih srečanjih osta
lo brez trenerja, saj je po dveh porazih 
odstopil Milan Šeliga.
Odgovorno nalogo je prevzel dolgoletni 
»golgeter« kluba, sicer trener mladinn 
skega moštva Tržca Robert Pečnik, ki 
je krivuljo nato obrnil navzgor. »Vesel 
sem, da smo se po uvodnem šoku sestavili 
in pokazali, da lahko mešamo štrene pod 
vrhom lestvice. V igri so bila sicer prisotna 
številna nihanja, tako smo proti objektiv
no slabšim tekmecem igrali nekoliko slab
še, medtem ko smo na drugi strani prema
govali tiste, ki so na lestvici pred nami. S 
prvim delom sezone sem vsekakor zadovol
jen«, je povedal Pečnik, ki je do konca 
jesenskega dela prvenstva vzporedno 
vodil tudi mladinsko moštvo. Nekdanji 
strah in trepet nasprotnikovih vratarjev 
Tržeč bo vodil tudi v nadaljevanju sezo
ne, ko bodo nogometaši iz kluba ob Pol
skavi skušali še nadgraditi jesen in ures

ničiti glavni cilj — uvrstitev v 
ligo za prvaka. Povsem mož
no je, da bo v moštvu priš
lo do kakšne spremembe, a 
prevelikega obsega kadro
vanja ni pričakovati.
Poleg članskega moštva 
je treba omeniti tudi vse 
preostale klubske selekci
je, ki prav tako igrajo pod 
okriljem ptujske nogomet
ne zveze. Po dolgih letih 
v Tržcu spet nastopajo z 
mladinskim moštvom in 
kar nekaj igralcev Ul9 je 
že bilo priključeno članski 
ekipi, kjer se počasi uva
jajo v moštvo. Poleg mladine v Tržcu 
premorejo še selekcijo U15, selekciji 
Ul3 in Ul 1 pa za potrebe članske eki
pe Podlehnika nastopata pod skupnim 
imenom Tržeč-Podlehnik. Tu sta še naj
mlajši selekciji U9 in U7, s katerima 
so se v klubu po nekaj letih stagniranja 
ponovno začeli resneje ukvarjati. Poleg 
vsega naštetega ne smemo pozabiti na 
veterane, ki so prav tako del nogometne 
zgodbe Tržca.
K vsemu naštetemu je treba dodati 
še številne vzporedne aktivnosti, ki se 
dogajajo v Športnem parku Tržeč in na 
katere so v ŠD Tržeč še kako ponosni. 
To so organizacija malo nogometnega 
turnirja za prehodni pokal KS, tradicio
nalno srečanje športne družine Emeršič 
in Tržca, tradicionalna tekma med Trž- 
cem in Polka reprezentanco Slovenije,

k temu pa je treba prišteti še dva poho
da, ki sta ju letos organizirala ŠD in 
KS Tržeč. Prav tako so v Tržcu odlično 
pripravili enega izmed nogometnih 
turnirjev za naraščajnike do sedmega 
leta starosti. Vsi ti dogodki so bili tudi 
dobro obiskani, kar govori, da so nogo
met, šport in druženje v tej vasici ob 
Polskavi še kako zasidrani v srca doma
činov.
Ob koncu leta 2019 SD Tržeč svojim 
navijačem, prijateljem društva, donator
jem in vsem vaščanom želi v miru in z 
najbližjimi preživete božične praznike, v 
letu 2020 pa čim več zmag — tako šport
nih kot osebnih!

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

Člani Vidma zmorejo več, klub kot celota uspešen
eto, ki se poslavlja, si bodo simpatizerji ŠD Videm v 

Lveliki meri zapomnili po uspehih svoje članske ekipe. 
To velja predvsem za prvo polovico koledarskega leta, 
medtem ko je tretjeligaš v jesenskem delu doživel kar 
nekaj težkih trenutkov, a najpomembnejše je dejstvo, da 
je ŠD Videm kot celota uspešen.

Videmčani so lansko nogometno sezono, ki se je končala v 
začetku junija, letos končali na odličnem 5. mestu in se po

reorganizaciji tretjih lig tudi v aktualno sezono podali nadvse 
optimistični. A jeseni se vse ni izteklo po željah zeleno-rume- 
nih, saj so polsezono končali na 10. mestu, prehiteli so le dva 
tekmeca.
Z jesenskim delom ni zadovoljen niti glavni trener Vidma 
Robert Hojnik: »Sprvim delom sezone nismo najbolj zadovol
jni, saj smo prejeli absolutno preveč golov, obenem pa premalo
krat zabili. Kaj je vzrok temu, ne vem, morda je krivo dejstvo, 
da igramo preveč ofenzivno. Mnogokrat smo se znašli v čistih
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__ Stran 46

Nogometaši Vidma z jesenskim delom ne morejo biti preveč zadovoljni.

situacijah za zadetek, a nismo zadeli, na 
koncu pa smo bili kaznovani za praktično 
vse zapravljeno. Obenem nam niso priza
našale niti poškodbe, tudi kartoni so nare
dili svoje. Menim, daje vse to vplivalo na 
položaj na lestvici, kjer smo trenutno.« 
»Nedvomno bomo spomladi naredili vse, 
kar je v naših močeh, da se iz te situacije 
dvignemo. Zato bo treba verjeti vase, biti 
bomo morali potrpežljivi in vztrajni, vse
kakor pa bomo skušali moštvo nekoliko 
osvežiti in dodati kakšnega novega igral
ca. Priprave bomo začeli konec januarja

2020, odigrali bomo sedem prijateljskih 
tekem, obenem pa bomo skušali v dogovo
ru s fanti oditi kam tudi na priprave,« je 
o prihodnosti tretjeligaša, ki domuje ob 
Dravinji, povedal članski trener.
Sicer pa o uspešnosti Vidma priča tudi 
podatek, da je člansko moštvo letos 
dvignilo tudi pokal za naslov pokalnega 
zmagovalca MNZ Ptuj. Obenem v klu
bu dobro delajo tudi s podmladkom, saj 
šest selekcij (U7, U9, Ul 1, Ul 3, Ul 5 
in mladina) uspešno nastopa v ligah 
MNZ Ptuj. Ce k temu dodamo še vete

rane, ki so v kategoriji 40+ v pretekli 
sezoni postali prvaki, v aktualni sezoni 
pa po jesenskem delu zasedajo 1. mesto, 
potem je jasno, da je klub ambiciozen.
V klubu so bili aktivni tudi na pod
ročju infrastrukture, saj je bilo v letu 
2019 veliko narejenega z lastnimi sred
stvi. Tako so drenaža poravnave terena, 
barvanje in sajenje trave ob betonskem 
zidu stali 5500 evrov, uredili so tudi 
bližnji objekt, ki med tekmami ponuja 
okrepčilo. Dela so bila ovrednotena na 
1500 evrov. Svoje sta dodala tudi zra
čenje in peskanje glavnega ter pomožne
ga igrišča, kar je pomenilo skoraj 5000 
evrov stroškov. Veliko drugih, manjših 
rednih vzdrževalnih del, kot so košnja, 
čiščenje okolice, barvanje prostorov v 
objektu, je naneslo novih 2500 evrov. V 
klubu so nabavili tudi vretenasto kosil
nico za košnjo igrišč, katere vrednost je 
bila 7500 evrov.

V tretjeligaškem nogometnem kolekti
vu se zahvaljujejo vsem, ki so kakor koli 
pomagali k izvedbi vseh aktivnosti, vsem 
občanom občine Videm pa želi SD Videm 
srečen božič in uspešno v letu 2020.

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

V Leskovcu spet pozitivni signali
Ho tem, ko se je Leskovec po kon- 
\ cu tekmovalne sezone 2018/2019 
v »čudnih« okoliščinah znašel v 2. 
razredu MNZ Ptuj, se je v letošnji 
jeseni ponovno konsolidiral in poka
zal dobršno mero stabilnosti. Lahko 
bi celo rekli, da je sestop en rang niž
je dobro vplival na člansko ekipo, ki 
seje na neki način še bolj povezala.

Leskovec je jesen končal na 3. mestu na 
prvenstveni lestvici, več točk sta zbrali le 
ekipi Makol in Spodnje Polskave. Zdi 
se, da je zaradi velike prednosti Makol 
naslov prvaka že oddan, drugo mesto, 
ki bi lahko na koncu pomladi prineslo Članska ekipa Športnega društva Leskovec. Foto: Stanko Bedrač
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napredovanje v 1. razred MNZ Ptuj, pa se zdi na dosegu roke, 
saj Leskovčani le za štiri točke zaostajajo za moštvom s Spo
dnje Polskave.
O prvem delu sezone in ciljih pred nadaljevanjem prvenstva 
je spregovoril tudi trener ekipe iz Haloz Martin Železnik: »S 
prvim delom sezone smo lahko zadovoljni. Veseli me predvsem 
konstantnost v igri, ki jo bomo skušali spomladi še nadgraditi. 
Ekipa seje dobro odzvala na selitev v rang nižje, fantje so pridno 
delali. Ob eni ali dveh okrepitvah pozimi bomo spomladi skušali 
napasti drugo pozicijo na lestvici. V vsakem primeru si bomo, vse

dokler nam bo dopuščala teorija, prizadevali, da bi se že v nasle
dnjem letu spet pomerili s tekmeci v 1. razredu tekmovanja.«
V Leskovcu so v zadnjem, obdobju spet začeli intenzivneje dela
ti s podmladkom, tako v ligah MNZ Ptuj nastopata selekciji 
U9 in Ul 1, prav tako pa se formira tudi selekcija do sedme
ga leta starosti. V društvu se namreč zavedajo, da je za njegov 
obstoj to edina pot, zato nameravajo v prihodnje ta pomemb
ni segment dela še okrepiti tudi na račun otrok, ki prihajajo iz 
bližnje Hrvaške.

Tadej Podvršek

Naslov branita ŠD As pri članih in ŠD Selan - 
Gostilna Kozel pri veteranih
Qrvo decembrsko soboto so na parket telovadnice OŠ 

Videm ponovno stopili tudi najboljši igralci malega 
nogometa v občini Videm. Začela seje namreč nova sezo
ne tradicionalne Lige malega nogometa.Tudi letos bomo 
v zimskem času spremljali članske in veteranske dvoboje, 
skupaj pa bo nastopilo 15 moštev.

V članski kategoriji, kjer lanski naslov prvaka brani ekipa ŠD 
As, bo tudi letos nastopilo osem moštev: ŠD Lancova vas — 
elani, SD As, SD Belavšek, SD Selan, SD Zgornja Pristava, 
ŠD Pobrežje — člani, NK Tržeč R21 in KMNMajolka — člani. 
Pri veteranih bo letos tekmovalo sedem ekip: ŠD Lancova 
vas — veterani, Bar Videm — veterani, NK Tržeč — veterani, ŠD 
Pobrežje — veterani, Pizzerija Andiamo — veterani, ŠD Selan — 
Gostilna Kozel ter KMN Maj olka — veterani. V veteranski kate
goriji lanski naslov brani ekipa ŠD Selan — Gostilna Kozel.
Liga bo potekala po enokrožnem sistemu (vsak z vsakim, 
op. a.). Po odigranih sedmih krogih sledi končnica za prvaka, 
kamor se uvrstijo prva štiri moštva rednega dela, nato pa tam

Ekipa veteranov ŠD Pobrežje. Foto: Darko Lah

spet odigrajo po sistemu vsak z vsakim. V končnici prvo uvr
ščeno moštvo rednega dela prenese tri točke, drugouvrščeno 
dve, tretjeuvrščeno eno in četrto uvrščeno moštvo nič točk.

Tadej Podvršek

Poletna sezona ŠD Selan 2019
Ro visokem, 4. mestu članov v ptujski ligi so bili špor

tniki s Sel zelo aktivni tudi v toplejših mesecih. Kot 
običajno so tudi letos čez poletje bile zelo aktivne nogo
metne ekipe ŠD Selan. Članska ekipa je sodelovala na šte
vilnih turnirjih v širšem okolišu.

Poletna turnirska sezona se za Selane vsako leto ponavadi zač
ne z organizacijo domačega turnirja na Selih v aprilu. Turnir 
je tudi letos uspel več kot odlično. V maju se je začela tradici
onalna poletna liga pri sosedih iz Vare je. Letos je članska eki
pa dosegla velik uspeh in prvič osvojila ligo. Fantje so zmagali 
proti vsem ekipam z vrha lestvice, zato je bila zmaga suverena 
in več kot zaslužena.

Sodelovali smo tudi na turnirju pri prijateljih iz Mislinje. Na 
turnirju v organizaciji ŠD Rašla je zasedba ŠD Selan dosegla 
zavidljivo drugo mesto. Po turnirju je bilo prešerno vzdušje 
in padel je dogovor, da tudi prihodnje leto izmenjamo obi
ske na turnirjih. Na turnirju v Vitomarcih je bila letos aktiv
na tudi mladinska sekcija in osvojila turnir. Zanimivo je bilo 
tudi v Žetalah, kjer so člani branili lansko lovoriko, a so žal po 
kazenskih strelih v finalu morah priznati premoč tekmecem. 
Kljub temu je tudi drugo mesto še en lep društven dosežek. 
Omeniti je treba tudi tretje mesto na turnirju v Voličini.
V sklopu krajevnega praznika sta bila izvedena dva dogodka, 
namenjena druženju krajanov in zabavi. Ponovno so bile brez
hibno izpeljane vaške igre med vasmi krajevne skupnosti Sel in
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vaški turnir v malem nogometu. Novembra je bila že odprta 
zimska sezona s sodelovanjem članov društva na dvoranskem 
turnirju v Vitomarcih. V telovadnici so bili brez konkurence

-tri

Ekipa ŠD Selan na turnirju v Žetalah. Foto: arhiv ŠD Selan

Slovenski reprezentant iz 
najraje vrti navkreber
K I ekaj časa je kolebal med nogometom in kolesar- 
I stvom, nato pa se je odločil za vrtenje pedalov, ki jim 
je bil zaprisežen že njegov oče Miha. Vid Jeromel, dijak 2. 
letnika Strojne šole na Ptuju, v zadnjem času nedvomno 
razkazuje svoj razkošni kolesarski talent, zase pa pravi, da 
so mu »po profesiji« najbližji hribi, saj velja za odličnega 
kolesarja v vožnji navkreber.

»Nekaj časa sem, bil na Ptuju pri ekipi Drave, nato še v Tržcu, a 
vendar sem vedno bolj spoznaval, da nogomet in drugi moštveni 
športi niso najbolj zame, zato sem se pri štirinajstih dokončno 
odločil za kolo. Po spletu sem se pozanimal o tem športu, nato 
poizvedel, kje je najbližji kolesarski klub, dokončno pa me je pre
pričala predstavitev Kolesarskega kluba Perutnina Ptuj na OS 
Videm. To je tudi klub z bogato zgodovino in tako sem se odločil 
za kolo,« je o svojih kolesarskih začetkih hitel pripovedovati 
mladi Pobrežan.
Začel je pri dečkih C, kar je v kolesarstvu najmlajša kategori
ja. V veliko pomoč pri vsem, kar se tiče kolesarjenja, mu je bil 
in je še vedno oče Miha Jeromel, sicer kolesarski reprezentant 
nekdanje skupne države, po Vidovi poti pa stopa tudi njegova 
mlajša sestra Hana Jeromel, sicer dvakratna državna prvakinja 
v cestnem kolesarstvu.
Vid je v kolesarstvu nanizal že kar nekaj odmevnih rezulta
tov, krona njegove dosedanje športne poti pa je bil nedvomno 
letošnji vpoklic v slovensko kolesarsko reprezentanco mlaj
ših mladincev pod vodstvom selektorja Mihe Koncilje. Za 
svojo domovino je barve branil na dirki »Radjugendtour« na 
avstrijskem Štajerskem in na mednarodni tridnevni dirki v

in turnir osvojili ter prinesli novo lovoriko v klubske vitrine.
Z decembrom začnemo na polno z zimskimi aktivnostmi. 
Nabor lig, v katerih sodelujemo, je letos še razširjen, saj smo 
aktivni tudi v študentski ligi Zdrava zabava v Mariboru. Zdaj 
že tradicionalno sodelujemo v ligah na Ptuju in v Vidmu. 
Nikakor ne gre pozabiti na odlično veteransko zasedbo, ki v 
zadnjih letih dosega izvrstne rezultate. Mogoče jih bo videti v 
videmski ligi.

ALEN PLAJNŠEK NOVI PREDSEDNIK ŠD 
SELAN

Med letom se je zgodilo tudi nekaj kadrovskih sprememb. 
Dolgoletni predsednik Dejan Tramšek je zaradi obilice obve
znosti prepustil predsedniški stolček, prevzel ga je Alen Plajn- 
šek. Vizija društva in delo se s tem ne spreminjata, ampak 
bosta še naprej šli v uspešno smer kot doslej.

ŠD Selan

Pobrežja, ki pedale

Vid Jeromel s svojim najboljšim prijateljem - kolesom

češkem Jevičkem, kjer mu je družbo delal tudi klubski tovariš 
Andrej Majnik. Od klubskih uspehov se najraje pohvali z 2. 
mestom v Gabrju, na etapni dirki po Dolenjski je bil skupno 
6., v razvrstitvi za najboljšega »hribolazca« pa drugi. Prav tako 
je na stopničke s 3. mestom stopil v italijanski Sapadi, zah
tevno mednarodno preizkušnjo v Selli Nevei pa je končal na 
visokem 6. mestu.
Sicer pa je o vpoklicu v reprezentanco zgovorni Jeromel pove
dal: »To sta posebno doživetje in dodatna motivacija za naprej. 
Resnično gre za poseben občutek, in že to, da prideš v reprezen
tanco, je kar nekaj, kaj šele nato, da za reprezentanco lahko dir
kaš. «
Vid trenutno z drugimi klubskim prijatelji dela predvsem v
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telovadnici in fitnesu ter na valjih in»trenažerjih«, saj je zunaj 
za kolo trenutno pač prehladno.
Vsi v Kolesarskem klubu Perutnina Ptuj se namreč želijo kar 
se da najbolje pripraviti na novo sezono, ki se bo najverjetne
je začela v začetku aprila. Odlični mladi kolesar se zelo dob
ro razume prav z vsemi v klubu, z izbranimi besedami pa je 
govoril predvsem o direktorju Marjanu Kelnerju in trenerju 
Mateju Marinu. 16-letnik je željan učenja in komaj že čaka 
začetek priprav zunaj, največkrat se začnejo februarja v sloven
ski Istri in so po besedah mladega Pobrežana zelo pomembne. 
Ko je sezona na vrhuncu, med aprilom in oktobrom, sicer tre
nira štiri- do petkrat tedensko po dve in pol do tri ure dnev
no, kar je zelo naporno, a se ne pritožuje, saj se zaveda, da 
brez trdega dela rezultatov ne more biti.
Slovensko kolesarstvo v zadnjem obdobju doživlja pravi raz

cvet, v prvi vrsti pa sta zanj z letošnjimi uspehi poskrbela Priz 
mož Roglič z zmago na sloviti španski pentlji in Tadej Poga
čar, ki je bil na Iberskem polotoku tretji.
Kako na zadnje uspehe gleda 16-letnik: »Zelo lepa zgod
ba za slovenski šport in kolesarstvo. Tako se vidi, da nimamo 
le dobrih ekipnih športov in da tudi v drugih športih obstajajo 
ljudje, ki želijo delati za uspeh.« Sanje vsakega kolesarja so dir
ka po Franciji oz. znameniti Tour in nastop na olimpijskih 
igrah. Izjema ni niti Vid Jeromel: »Zelje so vedno prisotne, cilj 
vsakega kolesarja je namreč, da osvoji kakšno tritedensko dirko. 
Za hribolazca je recimo sveta zmaga na Alp d‘Huez v Franciji 
(znameniti gorski prelaz, op. a.) ali pa na Zoncolanu v Italiji 
(znamenit gorski prelaz v bližini Slovenije, op. a.), za sprinterja 
pa Elizejske poljane v Parizu. To so sanje prav vsakega kolesarja.«

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

Zdravje je osnova za vse
Z^b iztekajočem se letu 2019 smo se pogovarjali z 
Wnekaterimi športniki in športnimi delavci naše obči
ne. Zanimalo nas je, po čem si bodo najbolj zapomnili 
leto 2019 in kaj pričakujejo v letu 2020.

Darko Jeza, v. d. predsednika 
SD Videm: »Za našim klubom 
je uspešno leto in tako si želimo 
nadaljevati tudi v letu 2020. Ob 
tem si želimo tudi, da bi šport v 
naši občini imel več podpore tre
nutne politike. Zaradi zmanjša
nja sredstev za delovanje smo še 
posebej na udaru velika športna 
društva, ki se ukvarjamo z otroki 
in mladino skozi vse leto tri- do 
štirikrat tedensko. V tekmovalnem 
športu je v nogomet vključenih več 
kot 400 registriranih igralcev in 

igralk nogometa, dodatno pa se z njim rekreativno ukvarja še vsaj 
300 članov drugih društev. Če prištejemo še vse tiste, ki skrbijo 
za delovanje, organizacijo, izvedbo treningov in tekem, prevoze, 
sponzoriranje in starše, je v športnih društvih vključeno precej več 
kot tisoč občanov naše občine. Te številke šport uvrščajo v sam vrh 
delovanja društev v občini Videm. Upam tudi, da bodo slovenski 
športniki uspešni tudi v prihajajočem letu, tako kot so bili letos 
odbojkarji, Primož Roglič in Luka Dončič.«

Bojan Emeršič, predsednik SD Tržeč: »Glavna pridobitev za 
naš klub v letu 2019 je zagotovo preplastitev asfaltnega igrišča. 
Tako je malonogometno igrišče spet začelo živeti in so se kraja
ni spet začeli vračati nanj in ob njega. Zraven nogometa lahko 
krajanom ponudimo še igranje košarke in novost — igranje tenisa. 
S športnega vidika pa se v letu 2019 najprej spomnim na našo

mladinsko ekipo, saj je to zrcalo 
večletnega dobrega dela in dokaz, 
da smo na pravi poti. Za 2020 
si želim, da ostanemo na začrta
nih smernicah, da izpeljemo vse 
tradicionalne letne dogodke, pred
vsem pa, da zastavimo temelje za 
izgradnjo slačilnic, ki spadajo k 
novemu igrišču. Vsem občanom in 
občankam želim lepe božične in 
novoletne praznike, v letu 2020 
pa predvsem zdravja in sreče ter 
osebnega napredka.«

Vid Jeromel, kolesar Kolesarskega kluba Perutnina Ptuj: 
»Letošnjega leta se najbolj spominjam po tem, da sem bil vpokli

can v slovensko kolesarsko repre
zentanco v svoji starostni katego
riji. Menim, da je to velika stvar, 
o kateri sanja vsak kolesar. Dobro 
želim dirkati tudi v prihodnosti, 
prvi pogoj za to pa je zdravje. 
Prav zato sebi in vsem športnikom 
želim, da bi bili zdravi, na slo
venski ravni pa želim, da bi naši 
športniki še naprej tako uspešno 
nastopali. Vem, da bo to, kar sta 
dosegla Primož Roglič in Tadej 
Pogačar, težko ponovljivo, a ver
jamem, da se bomo še velikokrat 

veselili. Prav tako bi izpostavil odbojkarje. Verjamem, da bomo 
tudi v novem letu še velikokrat zaploskali našim športnikom.«

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

Darko Jeza, v. d. predsedni
ka ŠD Videm. Foto: arhiv 
Darka Jeze

Bojan Emeršič, predsednik 
ŠD Tržeč

fl sava geepliK f
u . je!

Vid Jeromel, kolesar 
Kolesarskega kluba 
Perutnina Ptuj
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Tudi pozimi je primeren čas za rekreacijo na 
prostem
1 /sestavku o pomenu rekreacije za zdravo in krepostno 
V življenje vseh generacij v zimskem času vas bom opo

zoril le na finančno vsem dostopno dejavnost, ki jo lahko 
izvajamo v svojem ožjem ali malo širšem okolju.

Med cenovno dostopne in ne posebej zahtevne zvrsti spada
jo predvsem: zimsko pohodništvo, sprehodi ali tek na smučeh 
po neurejenih tekaških progah, hoja s krpljami (krpljanje) 
po brezpotju, sankanje in za malo spretnejše tudi drsanje na 
okoliških ribnikih ah rečnih mrtvicah. Glede na vremenske 
izkušnje in število snežnih in zares mrzlih dni bo najverjetneje 
potrebna kombinacija več dejavnosti, da bomo lahko aktivni 
ves zimski čas.
Nobena od navedenih dejavnosti kljub potrebni športni opre
mi ne zahteva ob primernem zimskem oblačilu več kot 100 
evrov finančnega vložka, in še to za več let uporabnosti. Torej 
ni izgovora, da se vadbi na prostem (skrbi za zdravje in dobro 
telesno počutje) kljub kratkemu dnevu odrekamo. Pohodni
štvo, krpljanje in sprehodi na tekaških smučeh so še posebej 
prijetni ponoči. Le čelno svetilko dodamo in že smo v doži
vljajski zgodbi senc, lesketa zaledenelih snežink, prosojnih 
zaves meglic in nepopisno lepega nebeškega svoda, posejane
ga z zvezdami. Se boljše je, če vse to doživljamo v družbi in 
kakšno uro ah dve dolgo dejavnost popestrimo z druženjem 
ob čaju po končani vadbi.
Morda bo kakšen bralec zaskrbljen, kako se rekreacijske dejav
nosti, ki mu je všeč, naučiti. Ni težav, ker učenje osnovnih 
korakov ni zahtevno. Le osebna volja (močan notranji klic) 
in kratek skok na splet, da si ogledamo kakšen film o izbrani 
dejavnosti, posvet s sosedom, znancem, prijateljem (tudi uči
teljem športne vzgoje v OS), ki to že prakticira in pozna, nas 
bodo pripeljali do začetnega improviziranja. Res je, prvi kora
ki bodo smešni in slabo koordinirani, a pride jutri in naslednji 
teden, ko bomo že vadili v fazi grobe koordinacija in nato bo 
vsak dan boljše. Vaja dela mojstra!

Se nekaj o oblačenju za vadbo v zimskih razmerah. Ker govo
rimo o vadbi z domačega praga ah vsaj v bližnji okolici, ima
mo natančen podatek o vremenu in temperaturah. Zato se že 
doma oblečemo večplastno v izbrano vadbeno opremo. Ne 
glede na dejavnost imamo pozimi vedno rokavice. Rok tudi 
ob hoji ne tlačimo v žepe, saj nam kljub dobro izbranemu 
obuvalu lahko vsak hip pomagajo pri lovljenju ravnotežja ob 
nenadnih zdrsih. Ker so dnevi kratki, imejmo s seboj vedno 
še čelno svetilko, telefon, odsevni trak in kapo (priporočam 
tudi piščalko) in majhen nahrbtnik. Potrebovali ga bomo; če 
nič drugega, bomo vanj oddali oblačila, ki so odveč in nas po 
intenzivnejši vadbi pregrevajo. Za rekreativno vadbo z manjšo 
obremenitvijo se oblecimo, kot daje 5—10 stopinj topleje, ob 
intenzivni vadbi pa lahko tudi 15 stopinj in več.
Ce nismo posebej utrjeni, se na vadbo ne odpravimo, če je 
temperatura nižja od —15 stopinj ali so izdana opozorila o pre
koračitvah onesnaženosti zraka.
Za zaključek ne prezrite vedenja, da se za zimo na zalogo hra
nijo Živah, ki zimo prespijo in se v svojih brlogih postijo. Mi 
pa imamo v našem kulturnem okolju v tem času vsega v izobi
lju. Praznujemo tri može, dan samostojnosti, novo leto, ima
mo koline, pust idr., šele nato post. Torej imamo veliko razlo
gov, da se zredimo ter s tem slabimo zdravje in dobro telesno 
počutje.
Tudi delanje snežaka in snežnih iglujev je rekreacija in največ
krat medvrstniško druženje. Sneg pa kidajmo z majhno lopa
to, da nas ne obteži velik križ.

Besedilo in foto: FL
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Pravljično v čarobnem decembru v videmski Cuker jami
■^adnji mesec v letu je tudi v našo občino prinesel pra- 
Z-vo pravljično vzdušje. V središču občine in po krajev
nih skupnostih smo prižgali tisočere lučke in vsaka od 
njih ima prav gotovo svoje sporočilo za prihodnost.

Občina Videm je v sodelovanju z OS Videm in društvi v obči
ni pripravila zanimive dogodke. Osrednje prizorišče — Cuker 
jamo — smo pripravili pri občinski zgradbi in tam preživeli 
dva nepozabna decembrska dneva: v soboto, 21., in v nedeljo, 
22. decembra.
V objemu čarobnosti, pravljičnih likov, dobrih decembrskih 
mož Božička in dedka Mraza, artistov, lutkarjev, pravljičarke 
Marije Kolednik Črnila, likovnih in mnogih drugih ustvarjal
cev smo letos prvič in malo drugače kot prejšnja leta v občini 
preživeli dneve najlepšega in najbolj veselega meseca v letu.
V ospredju niso bila darila, ampak drobne pozornosti in čas, 
ki smo ga namenih drug drugemu. Skupaj smo uživali na 
dogodkih, ustvarjali v delavnicah ter se sladkali in obdarovali 
v naši znameniti Cuker jami.
V vsakem posamezniku smo želeli spodbuditi željo po druže
nju, podarjanju in sprejemanju iskrenih nasmehov in stiskov 
rok. Verjamemo, da nam je to uspelo.

Cas za nove zgodbe in nova druženja bomo imeli spet v vese
lem in čarobnem decembru 2020.

TM

Billih
VARGASAL
ČLAN SKUPINE TALUM

Vi praznujete, mi varujemo ...
www.vargas-al.si T 02 7995 411

Naše storitve

sr: 5 s# i

- fizično in tehnično varovanje
- servis in montaža sistemov 

varovanja
- protipožarno varovanje
- odvoz gotovine in drugih 

vrednostnih pošiljk
- izposoja prenosnih alarmnih 

naprav
- varovanje prireditev
- servis gasi I ni kov in hidrantov
- prodaja in servis izolirnih 

dihalnih aparatov
- usposabljanje zaposlenih za 

varstvo pred požarom
- trgovina

Srečno, zdravo in varno novo leto 2020!

k
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